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Från Kanotförbundets stadagar 

 

SKFs vision 
 Idealitet utgör grunden för vår verksamhet som är väl spridd via våra klubbar 

 Kanot är ett naturligt alternativ i valet mellan olika idrotter 

 Vi har en väl utbyggd verksamhet där friluftsliv, motion och tävling lokalt såväl som 

internationellt är naturliga inslag 

 Våra medlemmar väljer fritt men mötet med kanot och utövandet är positivt 

 Vår utbildning i samverkan med andra stödjer verksamheten på alla plan   

 Allmänhetens kännedom om paddling är stor  

 Kontakterna med andra organisationer nationellt och internationellt är goda. 

  

 

SKFs Värdegrund 
 Svensk kanot kännetecknas av ett ledarskap, som bygger på delaktighet, respekt för 

varandras roller och förmåga att kommunicera. 

 Vi ska vara öppna, välkomna alla och vi motverkar alla former av kränkande 

särbehandling. 

 Vi visar öppenhet inför förslag och förändringar. 

 Vi utför våra uppdrag efter bästa förmåga. 

 Vi bemöter varandra på ett respektfullt sätt. 

 Kanotidrotten ska ge livskvalitet, spänning, glädje och en positiv fritid. 

 Rent spel är en naturlig del all vår verksamhet. 

 

Idrottsrörelsens verksamhetsidé  
Antagen av riksidrottsförbundet finns att läsa på RF:s hemsida http://www.rf.se, där finns 

även andra viktiga policydokument som SKF och dess medlemmar ska följa.  

 

På SKFs hemsida, www.kanot.com, finns policydokument som kompletterar SKFs stadgar 

och regler. 

  

http://www.rf.se/
http://www.kanot.com/
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Styrelsen och central verksamhet 
 

Ordförande: Maria Haglund 

Styrelseledamöter:  

Caroline Mellberg 

Lovisa Sandström 

Lars Martinsson 

Magnus Lindstedt  

Robert Erlandsson 

Staffan Strive 

 

Adjungerad: Anders Danielsson, Generalsekreterare   

 

Styrelsen har haft nio fysiska styrelsemöten varav ett 2-dagars samt årsmötet och tio 

telefonmöten. Mellan dessa har styrelsen arbetat med många områden exempelvis; 

 Arbete med organisation och utveckling inom kanotslalom med flera extra möten. 

 Fortsatt arbetet med att nå målet Idrott hela livet. 

 Värdegrundsfrågor och arbete med frågor om kränkande särbehandling. 

 Ekonomidiskussioner, förenkling av ekonomihanteringen, säkra ex tillgångslistan i 

ekonomisystemet och strävat mot lägre revisionskostnader.  

 Hur vi kan öka intäkter och minska kostnader som inte är knutna till verksamhet är en 

ständig fråga. 

 Föreningsutveckling där det genom Dag Johanssons och Jonas Forsmarks arbete med 

utbildning, under året förstärkt av Katinka Ingves och Fredrik Karlsson, gjort att vi 

haft ett nytt starkt utbildningsår.   

 Kommunikation från respektive landslagsledning om allt från uttagningskriterier till 

information inför och efter aktiviteter.   

 Kontakter med SOK, SISU, RF, ICF, ECA, Svenskt Friluftsliv, Städa Sverige, 

Svenska spel, Idrottsalliansen, sportalliansen, SCS, Nyköpings kommun etc.   

 Ökat vår insats inom friluftspaddling i bred bemärkelse. Den tjänst vi kunnat 

finansiera via Svenskt Friluftsliv, som under 2018 delats mellan Katinka Ingves och 

Fredrik Karlsson har stärkt och utvecklat det arbete vi haft samt initierat ny utveckling 

under 2018. 

 

Kommentar till den ekonomiska statusen och utvecklingen. 

Bokslutet innebär ett underskott på ca 175 000 kr mer än budget, totalt ca 179 tusen. Det 

ekonomiska resultatet för året är trots det rimligt. Nästan alla planerade aktiviteter har 

genomförts och några nya projekt har genomförts. Verksamhetskommittéerna sammantaget 

ligger nära budget men en stor del av KGs underskott kan hänskjutas till användning av 

bussarna i dessa kommittéer. Vissa överdrag kan förklaras av den svagare kronan, att vi städat 

upp i anläggningsregistret som inte stämt. Vid årets analys har vi hittat felet som nu är 

tillrättat (restvärde var noterat trots att kanoter var avskrivna). Vi har gjort en rensning i 

obetalda fakturor som nu minskat kraftigt genom att de flesta betalat men även några som 

avskrivits. Vi har nu ett system för snabbare uppföljning av fakturor. Intäkten för 

Kanotcentraler nådde inte budget och slutligen köpte vi fler kanoter än budgeterat och 

försäljningen av andra kanoter fullföljdes inte under året. 

 

Sökta projekt från Svenskt Friluftsliv och RF har stämt väl överens med de mål styrelsen satt 

upp. Personalen har jobbat förtjänstfullt med projekten tillsammans med ideella krafter. 
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Svenska Spel och Sportalliansen har bidragit med medel som inte varit budgeterade. Även 

några sponsorer har bidragit både med intäkter men främst med uteblivna utgifter. Intäkter på 

genomförd utbildning är klart över budget, antalet medlemmar har ökat och en del kostnader 

har tagits av samarbetspartners. Projekt har gjort att en del av Parakanotsatsningen har 

finansierats med externa medel. 

 

Många insatser har kunnat genomföras utan externt stöd, med ideella krafter till en lägre 

kostnad än budget.   

 

Fortfarande finns avvikelser från budget som kan justeras med överföring mellan projekt men 

det är viktigt för framtida budgetar att utfallet speglar genomförandet. Underskottet 2018 

beror till största delen på engångseffekter.      

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter 

under kommande år 

Resultat 

Uppföljning av 

ekonomin är bra men 

ett område som hela 

tiden behöver följas så 

att en tidig 

omfördelning på 

styrelsens initiativ i 

samarbete med 

kommittéer kan 

genomföras 

Kassören ger underlag till 

styrelsen och förslag på 

hantering av ekonomiska 

förbättringar. 

De brister som Revisionen pekade 

på är tillrättade. Den kontinuerlig 

avstämning med kommittéerna 

sker men kan skärpas ytterligare. 

Arbetet med att hitta och 

implementera effektivare 

ekonomisystem pågår.   

  

Teambildning inom 

styrelsen, i 

personalgruppen 

inklusive RIG samt 

med kommittéerna. 

Fortsatt utveckling och 

tydliggörande av 

arbetsfördelningen inom 

Förbundet. 

Styrelsen har haft stort fokus på 

kanotslalom som tagit mycket tid 

i samarbete med RF och SOK. 

Även externt stöd har tagits till 

hjälp. Det har tagit mycket tid och 

energi. 

Upprätthålla det 

internationella 

samarbetet genom 

representation i 

internationella 

kommittéer och organ 

samt inom Norden.  

 Fortsätta nominera svenskar 

till internationella poster och 

säkerställa att det Nordiska 

mötet genomförs, GS 

ansvarig. Det praktiska 

samarbetet sköts av 

respektive gren. 

Vi har behållit de positioner vi 

haft, det Nordiska mötet har 

genomförts.  

Kontraktera 1-2 nya 

sponsorer genom att 

etablera en 

marknadskommitté. 

Marknadskommittén 

fortsätter sitt arbete. 

Styrelsen har gjort ett omtag och 

utsett en ny kommitté. 

Kommittén har påbörjat sitt 

arbete, T2Data är den största 

sponsorn men även Errea, Nelo 

bidrar med stora belopp.  

Det skattefri 

Friskvårdsbidraget. 

Ta fram tydliga 

tillämpnings-regler som 

gäller kanot-verksamhet 

utifrån förhands-besked från 

Skatteverket. 

Målet är nått, kanot finns med 

som en aktivitet som kan ingå i 

friskvårdsbidraget. 

 



Sid 6 

 

Bidrag och projektstöd 

söks från möjliga 

bidragsgivare. 

GS har ansvaret.    Under året har vi haft 4 projekt 

med bidrag från Svenskt 

friluftsliv. En tjänst riktad mot 

friluftsliv, Paddelpasset i skolan, 

Säker paddling, Kanotguiden och 

PaddlePower, totalt 825 000kr. 

Via RF har vi haft flera projekt. 

Framåtfonden med 

Familjepaddling 270 000kr. 

Internationellt stimulansstöd 

25 000kr, Idrotten vill 2 projekt 

Parakanot och paddling för alla 

tillsammans 440 000kr, 

Teknikprojektet med teknik, para 

och skadeförebyggande inslag 

1 000 000kr. Naturvårdsverket ett 

allemansrättsprojekt på drygt 71 

250 kr. 

Förbättra 

omhändertagandet av 

kanotister med skador 

och stärka det 

förebyggande arbetet. 

Styrelsen tillsätter en 

medicinsk kommitté. 

En formell kommitté är bildad. 

Inom teknikprojektet har det 

gjorts framsteg i det 

förebyggande arbetet. 

Öka antalet anslutna 

kanotuthyrare.   

Genom kontakt med 

uthyrare som ännu inte är 

anslutna och fortsätta 

utveckla samarbetsnyttan i 

organisationen. Kansliet är 

ansvarigt.   

Genom projektstöd från Svenskt 

friluftsliv har vi stabiliserat 

verksamheten och utvecklat 

förutsättningarna för KC men 

marknadsföringen har inte 

hunnits med. Några som inte 

fullgjort sina skyldigheter är nu 

inte med i statistiken. Antalet är 

anslutna är 73. 

Öka antalet klubbar 

med 2 samt öka antalet 

klubbar med flera 

discipliner och med 

verksamhet som kan 

emot kanotister med 

funktionshinder. 

Fortsatt kontakt med våra 

befintliga klubbar och ta 

kontakt med föreningar som 

inte är medlemmar nu men 

har kanotverksamhet samt 

med personer som vill starta 

en förening. Utvecklaren är 

ansvarig. 

Vi har överträffat målet när det 

gäller nya klubbar men vi har 

tyvärr även tappat klubbar så 

netto en ny klubb sen förra VB. 

Kraven som RF ställer på en 

förening har ökat och vi följer de 

stramare riktlinjerna. Parakanot 

drivs i minst 8 klubbar   

Fortsatt utveckla 

hemsidan, sociala 

medier samt 

kanotguiden. 

Styrelsen ansvarar för 

helheten och kommittéerna 

för de grenspecifika 

delarna. 

Vi har gjort en del framsteg men 

det är ett kontinuerligt och 

långsiktigt arbete som aldrig blir 

slutfört. Se även nyckeltal. 

LOK stöd, SISU, 

medlemsantal i Idrott 

Online (IOL) 

Fortsätt informera klubbarna 

om vikten av att söka LOK-

stöd, rapportera SISU studie-

timmar och lägga in alla 

medlemmar i IOL. 

Vi har fler medlemmar, Det 

saknas medlemmar från några 

klubbar i IOL. SISUs timmar 

något lägre 2018. LOK en 

liknande nivå, men fler klubbar 

än någonsin som rapporterar.  



Sid 7 

 

Fortsätta 

rekryteringen av 

ledare som är grunden 

för att utveckla all vår 

verksamhet. 

Fortsatt söka ledare för alla 

uppdrag, funktioner och 

uppgifter som behöver lösas, 

med beaktande av 

jämställdhetsmålet. Här 

behövs insatser på alla 

nivåer inom SKF. 

Utvecklaren är en resurs. 

Vi har nått jämställdhetsmålet och 

har passerat 40 % av 

förtroendevalda. Bland tränare 

och anställda når vi inte målet 

men vi har närmat oss under året. 

Det är en ständig fråga att bevaka. 

Antalet ledare som ex besöker 

kanotkonventet ökar. 

Genomföra 

Parakanotkonferensen 

på Bosön i oktober. 

Samarbeta med ICF, GIH, 

RF, Svenskt Friluftsliv m.fl. 

GS ansvarig. 

Konferensen blev en succé med 

deltagare från hela världen. Det 

arbete som bl.a. Johanna Rosén 

och Anna Bjerkefors gjort har 

gjort skillnad och väcker 

uppmärksamhet internationellt. 

 

 

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter under 

kommande år 

Resultat 

Vi ska kunna genomföra 

internationella tävlingar 

i våra tävlingsgrenar. 

Fortsätter utvidga samarbete 

med närliggande länder. 

Stimulera klubbar att se 

möjligheter. 

Dalslands Kanotmaraton är en 

internationell tävling, ingen ny 

aktör 2018. Styrelsen har ställt 

sig positiva till Helsingborgs 

önskan om EM Surfski 2022. 

Örkelljunga kanotstadion är 

invigd. 

Fungerande 

distrikt/region-

verksamhet som stärker 

klubbarnas verksamhet. 

Föra dialog med distrikt/region. 

Målet är även att stärka 

samarbetet mellan distrikten.  

Ett kontinuerligt arbete.    

Skapa ett fungerande 

register för samtliga 

utmärkelser, 

vandringspriser etc. på 

internet, som förbundet 

ansvarar för. 

 Slutföra påbörjat arbete. Visst arbete har gjorts men 

målet är inte uppnått än men 

målet flyttas till 1-2 år 2019. 

Ordna en fungerande 

resultatdatabas på nätet 

där samtliga resultat 

från sanktionerade 

tävlingar lagras. 

Utse någon drivande att hitta 

långsiktig lösning. ERT har 

senare tids sprintresultat. 

Arbete återstår 

RF:s mål idrott 2025 

med inkluderande idrott 

och idrott hela livet. 

Livslångt idrottande ska vara en 

del i vårt gemensamma arbete. 

 

Arbete återstår 

 

I vårt arbete ska vi också löpande ges möjligheter till jämställt och jämlikt arbete.  

 

Nedskrivet av Anders Danielsson 
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Internationellt 

Internationella mästerskapsmedaljer seniorer 

Datum Kanotist/lag Gren Mästerskap Valör Disciplin/distans 

2018-06-09 Karin Johansson Sprint EM Brons K1 1000 m 

2018-06-10 Helene Ripa Parakanot EM Guld KL3 200 m 

2018-07-22 Erik Holmer Kanotslalom U23 VM Brons K1 Herr 

2018-07-28 Martin Nathell Sprint U23 VM Guld K1 1000 m 

2018-08-23 Mixedlandslaget Drakbåt EM Brons Small boat 500 m 

2018-08-24 Helene Ripa Parakanot VM Guld KL3 200 m 

2018-08-24 Mixedlandslaget Drakbåt EM Brons Small boat 2000 m 

2018-08-25 Mixedlandslaget Drakbåt EM Guld Small boat 200 m 

2018-08-25 Herrlandslaget Drakbåt EM Brons Small boat 200 m 

2018-08-26 Linnea Stensils Sprint VM Brons K1 200 m 

 

Internationell representation, ICF:  

 Magnus Karlsson i Freestyle 

 Stefan Gustafsson i Maraton 

 Bo Berglund i Medicin 

 Anna Bjerkefors sakkunnig inom Parakanot och ingår i sub-committee. 

 Johanna Rosén sakkunnig inom Parakanot och ingår i sub-committee. 

 Eva Lindmark i Polo 

 Ola Barthelson i Segling 

 Robin Magnusson, Drakbåt (IDBF, Technical Commission)  

Internationell representation, ECA: 

 Anna Bjerkefors och Johanna Rosén sakkunniga klassificering inom Parakanot. 

Frågor som drivits internationellt: 

Centralt 

● Nordiskt samarbete på styrelse och kommitténivå. 

●   ICF kongressen genomfördes i november, vår motion om proxyröster hade stöd av mer 

än halva församlingen men nådde inte nivån för stadgeändring. Drakbåt och samarbetet 

med IDBF har tagit ett steg framåt, där har Robin Magnusson bidragit. Dialogen med 

SSA om SUP är fortfarande bra och problemfri men internationellt fungerar inte 

dialogen mellan ICF och ISA. 

 

ICF Kanotpolokommittén (Eva Lindmark). 

● Eva ansvarar för anpassning av regelverket så att det passa, U21, dam samt 

utvecklingsländer. Det är ett stort arbete med stora förändringar. 

● Technical delegate för World games 2021 i Birmingham Atalanta  

● Technical organizer av VM i Kanada fram till VM 2018 (på plats coachade Eva 

herrlandslaget) 

 

ICF Maratonkommittén (Stefan Gustafsson) 

 Utveckling av de mediala koncepten, arenan samt kommentatorsarbete har fortsatt. 
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ICF Freestylekommitté (Magnus Karlsson) 
 Deltagit i kommitténs fysiska och Zoom-möten under året och däeremellan verkat för 

grenens utveckling. 

 

ICF Medicinkommittén (Bo Berglund) 

 Fortsatt fokus på åtgärder för att minska doping i tävlingsidrotten och diskussioner om 

aktuella dopingfall  

 Den nya IOC boken om kanotmedicin som snart kommer ut.   

 

ICF och ECA Parakanot (Anna Bjerkefors, Johanna Rosén) 

 Inom ECA ansvarar Anna för att tävlingsplatsen är ok gällande anpassningar för para-

kanotisterna. Detta görs tillsammans med tävlingsarrangören. Dessutom ser Anna till 

att klassificeringsteamet har den utrustning och den yta som behövs före och under 

tävlingarna. Före tävlingarna görs tävlingslistor tillsammans med Elly Müller m.fl. 

Under tävlingarna är Anna (eller John Edwards) med i tornet och hjälper till (och tar 

emot ev. protester).  

 

 För ICF är Anna huvudansvarig forskare för klassificeringssystemen. Hon samt 

Johanna Rosén är med i ICF paracanoe sub-committee (som ansvarar för bland annat 

klassificeringen). Tillsammans med denna kommitté ansvarar de för att utbilda 

internationella klassificerare samt att se över och bedriva forskningsfrågor kring 

parakanots två klassificeringssystem. Anna är också internationell medicinsk 

klassificerare inom ICF vilket gör att hon klassificerar på EM, VM och Världscup. 

 

 Under året har Johanna och Anna inom ramen för Johannas doktorandprojekt, bedrivit 

en studie om reliabiliteten (samstämmighet mellan klassificerare) i 

klassificeringssystemet för Para Va’a. Studien har visat att klassificeringssystemet har 

excellent reliabilitet.  

 

 Under året har Internationella Kanotförbundet valt att förlägga den andra 

världskongressen om ParaCanoe på Bosön, Lidingö. Cirka 70 personer från sjutton 

länder deltog under tre dagar. SKF var med i hela planeringen och genomförandet 

tillsammans med RF, RG Aktiv Rehabilitering och GIH. Eventet blev mycket lyckat 

och uppskattat.  

 

IDBF Technical commission (Robin Magnusson)  
Han har haft en plats i the Council i EDBF med möten en gång i månaden på nätet (ZOOM). 

Han är ledamot i IDBF Competition and Technical Commission som hade möte i Szeged i juli 

och därutöver mailkonversation. De har bl.a. behandlat minimistandard av tävlingar för att bli 

sanktionerade av IDBF (gäller Asien), rutiner för att bli race official och Crew compositions. 

 

Robin deltog på RFs träff för internationella representanter. Han var Race official (chief 

timekeeper) på IDBF: s VM för klubblag i Szeged i juli. Drygt 6 100 tävlande. Gjorde ett test 

och en intervju där jag blev uppgraderad till grade 2 I IDBF. Han var även ITO (International 

technical official) på ICFs VM för landslag i Atlanta i september. Han gjorde där ett prov och 

en intervju där han blev ackrediterad ITO i ICF. Han deltog även i EDBF: s forum om 

Drakbåt i Sevilla i december.  
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Kommittéorganisation 

 

Kommitté Ansvarig på kansliet Kommittéordförande 

Slätvatten Elit Anders Danielsson/Dag 

Johansson 

Börje Andersson 

Slätvatten Bredd Dag Johansson  Magnus Mattsson Mårn 

Kanotslalom Elit Anders Danielsson  

Kanotslalom Bredd Anders Danielsson   

Freestyle/forspaddling/Rafting Anders Danielsson Maria Lindgren 

Kanotpolo Elit Dag Johansson Eva Lindmark 

Kanotpolo Bredd Dag Johansson Erik Malmborg 

Kanotsegling Dag Johansson Kalle Jonasson 

Drakbåt/Vaa elit Dag Johansson/Anders 

Danielsson 

Birgitta Lagerholm 

Drakbåt/Vaa bredd Dag Johansson/Anders 

Danielsson 

Christoffer Carlsson 

Friluftspaddling/ Rekreation Katinka Ingves, Fredrik 

Karlsson och Anders Danielsson 

Jonas Forsmark 

Surfski Dag Johansson Emma Levemyr 

Ståpaddling (SUP) Dag Johansson Peter Johansson 

Disciplin Dag Johansson Helén Lindblad Jonsson  

Utbildning Katinka Ingves, Fredrik 

Karlsson, Jonas Forsmark och 

Dag Johansson 

Anders Danielsson 

Marknad   Dag Johansson Lars Martinsson 

Media Dag Johansson  

Utrustning   Anders Karlsson (slätvatten)  

 

 

Särskilda verksamheter 

Krishantering Maria Haglund, Anders 

Danielsson 

Håkan Ekstedt 

Parakanot Dag Johansson Thomas Olsson 

Paddelpasset Anders Danielsson Jonas Forsmark och Fredrik 

Karlsson 
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Nyckeltal 

 
 2018 2017 2016 2015 2014 2013  2012 

Anslutna föreningar 130 129 125 123 120 117  118 

Antal medlemmar 

20 545 
20 077 18 450 17 142 16 040 15 280 IoL 

23 000 
 

13 928 

IoL 

22 500 

Licensierade kanotister 

Män/Kvinnor 

601 

393/208 

578 

383/195 

567 

382/185 

646 

450/196  

605 

455/150 
 

620 

463/157 

Kanotuthyrare 

(betalande) 
73 86 86 96 104 97  122 

Antal LOK-klubbar  73 69 67 64 61  58 

LOK deltagartillfällen 

(7-20 år)  73 113 73 419 65 429 69 822 70 362  75 446 

LOK deltagartillfällen 

(7-25 år) 39 231* 82 953 78 995 72 021 77 061   
 

Utbildningstimmar, 

SISU Idrottsutbildarna 3 063 3 411 4 009 4 314 3 547 3 913 
 

3 641 

Unika besökare på 

hemsidan kanot.com 49 891            
 

  

Unika besökare på 

kanotguiden 41 758           
 

  

* Endast statistik för vt 18  
 
 

Anställningar 

Kansliet har varit utlokaliserat under året där hemmet varit ett huvudsakligt arbetsställe. 

Samarbetet sköts digitalt, via telefon och vid arbetsmöten.  

 Dag Johansson, Luleå, Utvecklare: 100 % arbetsplats Idrottens Hus, Luleå. 

 Jonas Forsmark, Julita (Katrineholm), Utvecklare: 50 %, arbetsplats i Julita. 

 Anders Danielsson, Skellefteå, GS: 80 %. 

 Anders Karlsson, Örebro, Team Manager Sprint: 75 %. 

 Katinka Ingves, Uttersbo (Linköping) på årsbasis 50 % med start 1 mars. Finansierad 

av svenskt friluftsliv med inriktning på att utveckla vår friluftspaddling. 

 Fredrik Karlsson, Norrtälje på årsbasis 50 % med start 1 mars. Finansierad av svenskt 

friluftsliv med inriktning på att utveckla vår friluftspaddling. 

 

Kanotgymnasiet 

 Henrik Nilsson (t.o.m. nov 2018) och Mats Johansen 100 %. Danny Hallmén 85 %. 

Ludwig Andersson timanställd jan-feb 2018 och Miroslav Matejka projekt våren 2018. 

Alla anställda av Nyköpings kommun.  

 Raimo Vähäsaari, Nyköping, Husfar KG, lönebidragsanställning. Den del av 

lönekostnaden som SKF har täcks till största delen av Nyköpings kommun.  
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Kaptener 

 Per-Erik Rönnestrand, Förbundskapten Sprint & Para: 75 %. 

 Åsa Eklund, Förbundstränare Sprint & Para: 75 % i grunden men barnledig 25 % tom 

september, finansierad av SOK. 

 Peter Orban Förbundstränare Sprint: 30 % finansierad av SOK.   

 Marcus Oscarsson Förbundstränare Sprint: 20 % finansierad av SOK.   

 Mikael Westlén Fältanalytiker Sprint: 35 arbetsdagar finansierad av SOK.   

 Danny Hallmén, Förbundskapten Maraton: 15 % finansierat av en extern sponsor. 

 Sixten Björklund, Förbundskapten Slalom: 25 % 

 

Vi har även ansvariga personer i de olika grenarna varav några är arvoderade andra helt 

ideella. Vilka de är framgår under verksamhetsgrenens verksamhetsberättelse. 

 

 

 

 

Idrottslyftet 

Av 112 sökta projekt beviljades totalt 1 194 000 kr till 99 projekt i 50 unika klubbar. Material 

och utrustning var den inriktning som mest pengar beviljades till. Utöver material beviljades 

pengar även till satsningar inom inriktningarna utbildning, breddlägerverksamhet samt 

utveckling av tävlingsformer och regionala tävlingar. Dag Johansson har det operativa 

ansvaret. 
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Kanotcentraler 
 

Ansvarig: Fredrik Karlsson 

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

Fortsätta arbete med 

önskemål om 

förbättringar som 

kommer fram i dialog 

med KC.  

Prioritering av önskemål 

som kommer upp. 

Kommunikation med KC 

samt KC-träff. 

  

Kommunicerat med vissa KC 

via telefon och andra via besök.  

 

KC träff 17-18 november i Flen. 

 

- Fortsätta att 

marknadsföra 

kanotguiden.com 

- Arbete med 

kommunsamverk

an för att få så 

många kanotleder 

som möjligt att 

synas i 

kanotguiden. 

- Integrera 

Forsguiden i eller 

länkad till 

kanotguiden. 

Fortsatt jobba med 

frågorna från Kansliet och 

ta hjälp av extern 

kompetens. 

 

Kanotguiden.com har 

marknadsförts på facebooksidan 

och uppmaning till alla KC att 

lägga ut uppdaterad information.  

 

Kommuner har kontaktats för att 

synas på kanotguiden, 

kommunikationen fortsätter med 

dem.  

 

Forsguiden inte tekniskt eller 

ekonomiskt möjlig att integrera 

med kanotguiden p.g.a. olika 

plattformar. Länk fortfarande 

möjlig men inte kommunicerad 

under 2018.  

 

CanoeGo, en tävling om 

att paddla kanotleder. 

Varje Godkänd 

Kanotcentral 

bidrar med en led 

i sin närhet, info 

kommer!  

Föra dialog med KC om 

ev. justering av konceptet. 

 

Information utskickat till KC i 2-

3 omgångar. Dålig respons med 

endast 1 KC som registrerat led. 

Kunde inte fullfölja tävlingen. 

Utveckla besöksgruppen 

så att vi kan besöka alla 

KC var 3:e år för en 

kontinuerlig dialog och 

utveckling. 

 

Personer som vill ingå 

söks. 

 

Besök har genomförts av 

kanslipersonal, inte så många 

som behövs. Arbetet fortsätter. 

Schema är upprättat för vilka 

som ska få besök när. 

 

Erbjuda 

bokningsprogram för 

kanotcentraler. 

 

Sprida erfarenheter som 

några KC skapat under 

2016- 2017. 

 

Tagit fram extra tydligt 

erbjudande och skickat ut till 

alla KC. 

Rekrytera fler 

kanotcentraler. 

 

Kontakta de som hyr ut 

kanoter.  

 

5 stycken nya KC registrerade 

under 2018. Det finns underlag 

för fler.  
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Nya insatser för 

marknadsföring, service, 

kvalitet och intern 

kommunikation. 

 

Skapa rutiner för 

kommunikation, utveckla 

Kanotguiden mm. 

 

Facebooksida för 

friluftslivsverksamheten 

upprättad. 

Marknadsföringskampanj för 

KC genomförd under sommaren.  

 

Rutiner för nyhetsbrev upprättat. 

7 stycken nyhetsbrev skickades 

under året. 

 

 

Nedskrivet av: Fredrik Karlsson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sid 15 

 

Friluftsverksamheten  
  
Ansvarig: Jonas Forsmark, Katinka Ingves 

  

Vår handlingsplan säger den största delen av verksamheten bedrivs lokalt i klubbar och vid 

kanotcentraler. Centralt ska SKF driva säkerhetsfrågor och sammanställa de erfarenheter 

som kommer fram vid verksamheten inom och utom landet. Samarbete med andra 

organisationer inom Svenskt Friluftsliv och Sjösäkerhetsrådet eller myndigheter som 

Transportstyrelsen och Naturvårdsverket stärker vårt arbete. 

  

Under 2018 har Jonas Forsmark varit halvtidsanställd under större delen av året med fokus på 

utbildning-, motions-, rekreation- och friluftsverksamhet. Prioriterat har varit säkerhet och 

samarbete med externa intressenter. Fredrik Karlsson och Katinka Ingves har varit anställda 

sedan mars på sammanlagt 100 % på årsbasis för att arbeta med friluftslivsområdet. Även Dag 

Johansson och Anders Danielsson har gjort insatser inom området liksom ideella krafter. 

  

All vår verksamhet ska genomsyras av säkerhet och hänsyn till naturen så att vi kommer ifrån 

diskussioner om och inskränkningar i allemansrätten. 

  

Mål 1-2 år 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

Vi fortsätter vårt 

samarbete med 

Transportstyrelsen 

och i det samarbetet 

ingår att delta i 

Sjösäkerhetsrådets 

säkerhetsarbete med 

målet att sänka 

antalet omkomna 

genom drunkning. 

  

Säkerhetsgruppen ska se 

över kanotrelaterade olyckor 

fortsätter sitt arbete. 

  

 

Föreningar och Godkända 

kanotcentraler får 

säkerhetsrelaterad 

information och stöd att 

skapa säkerhetsplaner. 

  

Framtagande och spridning 

av materiel för säker 

paddling till ledare internt 

och externt. 

Vi deltog i Sjösäkerhetsrådets träffar. 

Vi för dialog och samverkan kring 

säkerhet och projekt. 

Säkerhetsgruppen har haft 2 träffar 

under hösten.  

 

Godkända kanotcentraler och klubbar 

har fått stöd i säkerhetsarbetet. 

  

  

 

Material finns. 

Vi kommer att 

medverka i 

Flytvästens dag i 

maj. 

Delta Deltog, med bild och text till 

kampanjdagen. 

Sprida information 

och erbjudanden till 

friluftsaktiva 

kanotaktörer i 

samhället 

 

 

 

 

Idrottshögskolor, 

Gymnasieskolor, 

Scoutrörelsen, 

Folkhögskolor, Kyrkan. 

Vi har utökat och fördjupat samarbetet 

med flera aktörer. Arbetet fortsätter. 

Vi har inlett nytt samarbete med 

Folkuniversitetet, som tidigare inte 

varit kanotaktör.  
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Sprida information 

och marknadsföra 

paddling och SKFs 

verksamhet till bred 

grupp paddlare. 

Skapade facebooksida för SKFs 

friluftsverksamhet. Deltog i 

Tjäröfestivalen.  

 

Kontaktade kommuner, regionförbund 

och länsstyrelser för att synliggöra 

kanotguiden.com och uppmuntra 

kommuner m.fl. att arbeta 

paddelfrämjande. 

 

Svenskt Friluftsliv 

ger även 2018 

projektpengar för att 

utveckla bl.a. 

säkerheten för 

grupper som 

paddlar. Vi har ett 

anpassat 

utbildningssystem 

och kommer att 

erbjuda 

ledarutbildning. 

  

Nå ut till fler med vår 

utbildning internt i SKF och 

med externa intressenter.  

  

 

Utveckling av kurserna och 

kursledare till ”Säkerhet 

Hav” och ”Säkerhet Fors” 

vilka blir förkunskapskrav 

för Havskajakledare 2 och 

Forsinstruktör 2 och även 

riktar sig till icke ledare. 

Genomfört men det finns många fler 

aktörer som vi behöver få kontakt med 

för att nå slutmålet. 

 

Kursen GSRT (Grundläggande 

Säkerhets och Räddnings Teknik) är 

klar och anpassad även till 

strömmande vatten. Utfärdade 71 

GSRT-kort, 18 GSRT-forskort.  

 

Godkända KC erbjöds GSRT-kurs till 

rabatterat pris.  

 

Vi kommer även att 

driva ett projekt för 

att skolungdomar 

ska lära sig mer om 

paddling med målet 

att fler ska få upp 

ögonen för kanot 

genom Paddelpasset. 

Även här bidrar 

projektpengar från 

Svenskt friluftsliv 

till möjligheten att 

driva projektet. 

 

 

Kontakta klubbar som 

samarbetar med skolor.  

Genomfört med bra resultat och det 

har i något fall redan blivit en del av 

den ordinarie verksamheten. 

Uppdatering och 

utveckling av 

Paddelpasset 

Arbeta med att etablera röda 

och svarta nivåer samt att 

växa inom fler grenar. 

Uppdatering av vita till 

gröna materialet 

Komma igång med 

licenshanteringssystemet. 

  

Genom internationella 

överenskommelser inom EPP har vi nu 

möjlighet att driva paddelpasset på alla 

nivåer i Sverige.   Det handlar mest 

om Havspaddling där vi nu genomfört 

röda examinationer. 

Vi har uppdaterat vit- gul-grön nivå 

och har ett licenshanteringssystem. 

 

 



Sid 17 

 

Vi vill få fler 

kanotister som 

behärskar både 

teknik, säkerhet och 

har känslan för 

naturen och 

allemansrätten. Ett 

steg är att utbilda 

instruktörer som kan 

utbilda inom 

friluftspaddlingen. 

Ett samarbete med 

Storbritannien har 

påskyndat 

utvecklingen. Även 

samarbete med 

övriga Norden 

hjälper oss nå 

målen. 

 

Ta fram ledarutbildningar, 

steg 2 under 2017 och steg 3 

under 2018. 

 

Utveckla kunskapen om hur 

vi kan få kunskap om ex 

allemansrätten att slå 

igenom i praktiskt beteende. 

Genomfört.  

 

 

 

Ett bidrag från Naturvårdsverket 

möjliggjorde att vi tog fram en affisch 

om Allemansrätten som distribuerats 

till godkända KC och klubbar. 

Upprätthålla kontakt 

och nätverk med 

godkända KC. 

Nyhetsbrev, besök, telefon. 7 st nyhetsbrev till godkända KC, 

telefonkontakt, mailkontakt och besök.  

 

En moderniserad, 

uppdaterad hemsida 

som tilltalar såväl 

klubbar, godkända 

KC, 

paddelintresserade i 

allmänhet och andra 

kanotaktörer. 

 

 Påbörjade arbetet med uppdatering om 

paddelpasset och utökade 

informationen om examinatorer och 

instruktörer.  

Forskningsprojekt Ta fram ledarutbildningar 

samt utveckla kunskapen 

om hur vi kan få kunskap 

om ex allemansrätten att slå 

igenom i praktiskt beteende. 

Genomfört till del genom 

uppdateringar av våra utbildningar. 

Forskningsprojektet pågår om än i 

långsam takt beroende på 

finansieringsfrågor. 

 

  

  
  

Nedskrivet av Jonas Forsmark och Anders Danielsson 
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Utbildningskommittén  
 

Ansvarig: Anders Danielsson 

 

Kommitténs sammansättning och arbete: 

Ledamöter i kommittén har varit Nenad Martinis, Linus Ahlin Hamberg, Annelie Lindström, 

Birgitta Nilsson samt Anders Danielsson. Annelie och Birgitta avslutade under året sina 

uppdrag i kommittén. Birgitta efter mångårigt engagemang i kommittén och Annelie efter två 

år, vi riktar ett stort tack till det värdefulla arbete de båda lagt ner inom kommittén. 

 

Adjungerade har varit Jonas Forsmark och Dag Johansson som genomfört det mesta av 

arbetet. Under våren anställdes även Katinka Ingves och Fredrik Karlsson som båda två varit 

mycket delaktiga i utbildningsverksamheten. 

 

Mål 1-2 år 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Genomförda aktiviteter 

och resultat 

Tränarutbildningar som 

förnyats ska genomföras 

regelbundet.  

 

Föreningarna ska ha 

möjlighet att välja på 

redan förutbestämda dagar 

utifrån resursteamets 

möjligheter. 

 

 

Kurser ska planeras och 

inbjudan ska gå ut till tränar-, 

ledar- och aktivitetskurser.   

 

Planera för och genomföra 

utbildningar tidigt. Helger för 

utbildning har avsatts så att de 

inte kolliderar med stora 

tävlingar.  

 

Tränarutbildningar (antal 

genomförda utbildningar) 

3 st Lekande Kanot  

1 st Levande Kanot  

4 st Teknikkliniker 

2 st Vinnande Kanot-

Workshops 

Ledarutbildningar (antal 

utbildade personer) 

2018 (t o m 181010): 

27 havskajakledare 1  

16 forsinstruktör 1 

7 forsinstruktör 2 

8 gula examinatorer 

7 gröna examinatorer 

havskajak 

4 gröna examinatorer 

canadensare 

6 gröna examinatorer fors 

3 instruktörer GSRT 

2 utbildare forsinstruktör 1 

1 utbildare GSRT fors  

Kurserna levande och 

ledande kanot ska 

kompletteras med 

grenspecifika delar i fler 

grenar. 

Utbildningskommittén har 

kontakt och driver frågan med 

bl.a. resursteamet se senare 

punkt.  

Arbete pågår men är inte 

slutfört.  

Modulsystem byggs upp 

och ut med målet att 

kunna samordna kurser för 

att nå ett bättre underlag 

och använda de synergi- 

och utvecklings-effekter vi 

Arbetet kommer att slutföras och 

presenteras under 2016. 

 

Modulsystemet finns på 

plats i stora delar och 

används i de olika 

utbildningarna. 
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får när olika former av 

kanot möts. Det blir även 

lättare att komplettera sina 

kurser för att nå bredare 

kompetens. 

Resursteamet - projektet 

är integrerat i ordinarie 

verksamhet  

 

Utöka resursteamet för att 

klara behovet av fler 

utbildningar (matchning 

av personella och 

materiella resurser till 

efterfrågan). 

 

Teamet behöver utvidgas med 

personer från alla 

verksamhetsgrenar och 

expertkunskap behöver tillföras 

för att nå målet.  

Utbildning av kursledare 

genomförs i fler grenar.  

 

  

Resursteamet är en 

integrerad del i vår 

verksamhet. 

 

 

Vissa framsteg har gjorts 

men det är en ständig 

process att ha ett 

resursteam som speglar 

hela verksamheten. 

Idrottslyftet ger resurs till 

utbildning och den 

används fullt ut i 

föreningarna främst för 

ledar-, tränarutbildning. 

 

Information sprids till föreningar 

och utbildningar anordnas. 

Genomfört och kunskapen 

är stor hos föreningarna. 

Idrottslyftet utgör en bra 

resurs för att uppmuntra 

och möjliggöra olika 

utbildningsinsatser. 

Information om 

postgymnasial utbildning 

RIU (Riksuniversitet) och 

EVL (Elevvänliga 

lärosäten) publiceras på 

hemsidan troligen via länk 

till RF: s information. 

Erfarenheter från kanotister på 

plats, kommer att samlas in när 

verksamheten har påbörjats. 

Information finns på 

kanot.com. 

80 % av våra föreningar 

har ett samarbete med 

SISU Idrottsutbildarna. 

Vi informerar våra föreningar i 

alla lämpliga sammanhang.  

42 % (54 klubbar) har ett 

samarbete (dokumenterat) 

med SISU 

Idrottsutbildarna.   

KG har kompetens och 

erfarenhet och är ett 

naturligt 

utvecklingscentrum för 

gymnasieungdomar och 

deras tränare.  

 

 

 

KG är också en integrerad 

del av SKF: s 

elitverksamhet. 

Ge eleverna en bra utveckling 

under gymnasietiden. Informera 

om det arbete som bedrivs på 

KG. Årligen erbjuda 

högstadieelever som satsar på 

kanot att besöka KG. 

 

 

 

I samarbete med berörda 

elitkommittéer skapa ett nätverk, 

där KG- tränarna, 

grenkommittéerna, kraftcentrena 

och förbundskaptenerna har 

regelbunden kontakt. 

Samtliga tränare har under 

året deltagit i olika former 

av fortbildning.  

 

Helgträff är genomförd 

med potentiella framtida 

elever samt deras 

tränare/föräldrar. 

 

Ett antal träffar har 

genomförts mellan KG-

tränare och olika personer 

från elitkommitté och 

förbundskaptener. Dock 

inget formellt nätverk med 

deltagande från alla 

nämnda delar. 
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A: Paddelpasset är en 

naturlig del av SKF:s 

verksamhet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

B: Samarbete sker med 

andra organisationer och 

intressenter. 

 

 

 

C: Svart nivå översätts 

klart och utbildningar 

startas i några grenar. 

 

Examinatorer finns i hela 

landet och inom de största 

grenarna.  

 

 

D: Paddelpass och licenser 

administreras och 

registreras för statistik och 

utskick med 

utbildningserbjudanden 

till specifika målgrupper.  

 

E: 

Examinationshandledning 

görs klara för alla nivåer.  

 

F: Marknadsföring till 

KK, uthyrare och externa 

intressenter gör att ”alla” 

känner till Paddelpasset.  

    

A: Utbildningar genomförs för 

examinatorer på nivå 1-4 gul, 

grön, blå och röd. Examinator-

erna examinerar kanotister. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

B: Samarbetspartners söks aktivt 

och avtal tecknas. 

 

 

 

 

C: Utbildningar på svart nivå 

genomförs i någon gren som kan 

bedrivas i Sverige. 

 

 

 

 

 

 

D: Nytt registreringssystem 

tillämpas fullt ut så att vi klarar 

administrationen. 

  

 

 

 

E: Den trycks upp i det antal 

som behövs för att uppdatering 

snabbt ska få genomslag. 

 

F: En uppdaterad broschyr ”Råd 

& tips till dig som vill paddla 

kanot” med information om 

paddelpasset finns och ska 

distribueras till klubbar, 

kanotcentraler och försäljare av 

kanoter.  

A: Vi har utbildat 

examinatorer på nivå 1-4 

främst inom havskajak, 

och canadensare: 

8 examinatorer gul nivå 

7 examinatorer havskajak 

grön nivå 

4 examinatorer 

canadensare grön nivå 

6 examinatorer fors grön 

nivå 

1 utbildare i GSRT-fors 

1 utbildare för 

forsinstruktör 

3 GSRT-instruktörer 

7 Havskajakledare 1 

 

B: Vi har samarbete med 

flera externa intressenter, 

bland annat Realgymnasiet 

och Gamleby 

Folkhögskola. 

 

C: Översättningsarbetet är 

genomfört, men 

examination är inte 

genomförd än men 

planeras i samarbete med 

övriga Nordiska länder i 

Hav samt 6-7 juni med 

irländska examinatorer.   

 

D: Registersystemet är 

igångsatt och används, 

utveckling pågår. 

 

 

 

 

E: Arbetet inte slutfört 

men vi har närmat oss 

målet och tryck sker vid 

behov. 

F: Målet är nått, 

broschyren är tryckt i ny 

upplaga eftersom den 

första upplagan tagit slut.  
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Öka säkerhet vid alla typer 

av paddling.  

 

 

Fler paddlare utbildas i 

GSRT och GSRT-fors 

 

 

 

 

Säkerhetsmanual utarbetas 

och säkerhetsarbete i 

klubbar och hos 

kanotuthyrare inventeras 

Samarbete sker med 

Transportstyrelsen och 

sjösäkerhetsrådet. 

 

Hålla GSRT och GSRT-

forsutbildningar via 

Resursteamet och externa 

aktörer. 

 

 

 

 

 

  Ett bra samarbete pågår. 

 

 

 

71 personer godkända i 

GSRT, 18 personer 

godkända i GSRT-fors. 

 

 

 

Arbetet genomfört men det 

återstår att förmedla 

kunskapen om 

möjligheterna till alla 

föreningar och KC. 

Projekt för att nå skolan, 

konfirmationsläger mm 

söks av Svenskt friluftsliv 

Ansökan är gjord och beviljad, 

projektet genomförs 2016- 2018.   

 

Ansökan för år 3 på 

projekten ”Paddelpasset i 

skolan” och ”Säker 

paddling” godkändes. De 

har genomförts och 

projekten lever vidare utan 

särskilt stöd.  

SKF arrangerade även en 

C-paddlingsdag för en 

skolklass (Spring i benen-

projektet).  

Vi har även ansökt och 

beviljats ett nytt projekt 

”Säker Paddling i skolan” 

som är 3 år med start 

2019. Det vänder sig 

främst till lärare på skolor. 

PaddlePower ett system 

som integrerar med 

Paddelpasset men är mer 

anpassat till barn med små 

utvecklingssteg som gör 

att barnen stimuleras till 

utveckling. 

Ta fram ett material som är 

anpassat. 

  

Genomfört, även ett lyckat 

pilotprojekt i Luleå är 

genomfört.  

Ett uppdaterat material för 

tävlingsarrangörer finns. 

Vi kompletterar SISU 

Idrottsutbildarnas grundmaterial 

med grenspecifika delar. 

Verksamhetskommittéerna ger 

underlag för uppdatering. 

Arbetet inte slutfört.  

En väl fungerande 

hemsida angående 

utbildningar. 

SKF:s Resursteam och 

paddelpassexaminatorer ska 

kunna logga in och hämta 

uppdaterade dokument.  

Inte klart. Arbetet är 

påbörjat. Nya kurser, en ny 

utbildningsstruktur och 

utveckling av ett 

modulsystem har varit 

fokus. 
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Mål för 

förbundskaptenernas 

kompetens är att de ska 

vara insatta i och arbeta i 

linje med våra 

utvecklingsverktyg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De bör ha utbildning 

motsvarande 

GIH/IH/ETU. Om den 

saknas, påbörjas en sådan 

utbildning under 

uppdragstiden. 

Utbildningskommittén 

informerar berörda 

elitkommittéer om förväntade 

kunskaper på de som får 

uppdrag som kaptener.  

Kaptener ges möjlighet till 

träffar där utvecklingsverktygen 

diskuteras med utgångspunkt 

från den träning som bedrivs 

med de aktiva.    

 

 

 

 

 

 

Tillhandahålla fortbildning till 

kaptenerna, genom att avsätta 

medel i budget, samt informera 

om vilka utbildningar som finns. 

Ge kaptenerna möjlighet att 

delta i fortbildning genom att 

avsätta medel i budget, samt 

informera om vilka utbildningar 

som finns. 

 

Genomfört en hel del 

samtal med olika 

förbundskaptener, dock 

inte i alla grenar. Flera av 

Förbundskaptenerna inom 

Sprint och Maraton deltog 

under året på SKF:s 

Utbildning Levande 

Kanot. En del 

förbundskaptener deltog 

även vid andra typer av 

fortbildning, så som SKF:s 

Tränar- och Ledarkonvent 

och även andra externa 

träffar/utbildningar. 

 

Erbjudande om 

fortbildning har getts och 

mottagits. Det är en 

ständig process eftersom 

vi får nya ansvariga ledare 

för våra verksamheter. 

 

Nedskrivet av Anders Danielsson 
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Elitkommittén slätvatten 
 

Ansvarig:  Börje Andersson. 

 

Ledamöter:  Ingela Nordenberg, Anna Ed, Max Ed och Jennie Halvarsson.  

Central kontaktperson: Anders Danielsson och Dag Johansson beroende på fråga. 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Kommittén har följt den ansvarsfördelning som bestämts enligt nedan. Elitkommittén har i 

huvudsak haft underhandskontakter och ett protokollfört möte. 

  

Arbetsledning personal: Börje har ansvaret för arbetsledning samt varit delaktig i uttagning 

av laget och hanterat dialogen externt vid behov.   

 

Dialog med SOK/RF/Paralympiska förbundet: 

Dialogen med SOK har varit fortsatt viktig. Börje är sammanhållande och Per-Erik 

Rönnestrand sköter den ”dagliga dialogen”.  

 

Dialog med Aktiva  

Anna Ed och Max Ed.  

 

Avtackningar mm 

Ingela Nordenberg 

 

Kraftcenter 

Jennie Halvarsson 

 

Landslagsledning över OS: 
Per-Erik Rönnestrand är förbundskapten för A-laget och U23, med ett långsiktigt mål OS i 

Tokyo. 

 

Transporter, bokningar och fordon ansvarig Anders Karlsson. 
 

Resurspersoner säsongen 2019  

Team manager: Anders Karlsson  

A-lag & U23 Åsa Eklund (Förbundstränare) 

 Marcus Oscarsson (Förbundstränare) 

 Peter Orban (Coach) 

 Mikael Westlén (Fältanalytiker) 

 Hans Rosdahl (Forskare) 

Maraton Danny Hallmén 

Juniorer Michaela Lindblad Jonsson med stöd av Elina Lineruth 

NM med U21/U16 Conny Edholm och Jennie Halvarsson 

 

Resurspersoner kan komma att kompletteras efter fortsatt dialog och vid särskilda insatser. 

   

    

Nedskrivet av: Anders Danielsson efter dialog med Börje Andersson 
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Slätvatten bredd 

 

 

Ansvariga:  

Magnus Mattsson-Mårn, Alexandra Nielsen, Annika Nielsen, Gunnar Castmo, Karin 

Johansson, Laszlo Csordas och Stenne Olsén 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Månatliga telefonmöten och korta träffar på tävlingar. Tätare möten under planeringssäsong. 

Fysisk träff på tävlingsarrangörsträffen och på hösten för programläggning. Delegerade 

ansvar däremellan. 

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

1. Väl samordnat 

tävlings- och 

lägerprogram 

Fortsatt arbeta för lokal 

SUC och regionala 

tävlingar. 

 

Tävlingsarrangörsträff och dialog 

med arrangörer under hela 

säsongen. Direkt stöd på plats till 

nya arrangörer. 

2. Samordning 

tävling, 

träning, 

utbildning 

Slätvattenskalender på 

hemsidan. Samordning 

tävlingsarrangörsträff och 

tränarkonvent också 2018. 

Gemensamt tränar- och 

arrangörskonvent på Bosön 

genomfört, samordnat program där. 

Besättningspaddlingsutbildning 

genomför under 

Besättningsregattan. 

3. Fler 

tävlingsplatser, 

fler arrangörer, 

bättre 

arrangörer.  

Kommittén stöder nya 

arrangörer före, under och 

efter tävlingen. Utbildning 

på arrangörsträffen. 

Aktivt stöd på plats till årets nya 

arrangörer. Arrangörsutbildning 

genomförd. Webenkäten, se övrigt! 

4. Lättare, 

snabbare o 

säkrare 

anmälan 

Utbildning på 

arrangörsträffen. 

Utvecklingsgrupp. 

Utbildning genomförd. 

Utvecklingsgrupp arbetar vidare.  

5. Mer slätvatten 

i media. 

Stödja arrangörers 

mediakontakter. 

Websändning från tävling. 

Websändning från SM två år nu 

och från Höstregatta i år. 

Alliansloppet på TV4 direkt.  

 

 

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

6. Fler deltagare 

på våra 

tävlingar. 

Alla planerade  Kommittén stöder nya arrangörer 

före, under och efter tävlingen. 

7. Ökat antal 

tävlande U/J. 

Kanotskolor, lokala 

tävlingar. 

Antalet juniorer ökar nu markant. 

8.   Fler tränare 

 

Tränarnätverk viktiga. Tränarkonventet mycket viktigt. 
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Övriga genomförda aktivitet för kommittén: 

1. Under 2018 har kommittén genomfört webenkät vid samtliga nationella tävlingar. Vi 

har påbörjat analysarbetet av detta, men det kommer att behövas mer. En första 

presentation görs i samband med tävlingsarrangörsträffen jan 2019. Våra tävlingar får 

genomgående högt betyg.  

 

Nedskrivet av: Magnus Mattsson-Mårn 
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Landslaget Sprint U18 Junior 
 

Ansvarig kapten: Michaela Jonsson Lindblad 

 

Genomförda aktiviteter  
 

Läger (15 dagar) 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva 

23-25 april 

 

15-17 juni 

 

1-5juli 

 

(7)8-10 augusti 

Nyköping, breddläger 

 

Nyköping, uttagningsläger 

 

Nyköping, VM-läger 

 

Jönköping, NM-läger 

3 

 

3 

 

3 

 

2 

27 

 

12 

 

9 

 

16 

 

Tävlingar internationella (9 dagar) 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Resultat 

24-30 juli 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

11-12 augusti 

JVM, Plovdiv 

Bulgarien 

 

 

 

 

 

 

 

 

NM, 

Kristiansand 

2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2 

9 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

16 

U18 D K4 500: Utslagna försök 

U18 H K4 500: Utslagna i semifinal 

U18 H K2 1000: Utslagna i semifinal 

U18 D K2 500: Utslagna i semifinal 

U18 D K1 200: Utslagen i semifinal 

U18 D K1 1000: B-final 8a 

U18 H K1 500: C-final 9a 

U18 H K1 200: Utslagen i försök 

U18 H K1 1000: B-final 3a 

 

3 st brons U18 damer 

 

 

Tävlingar nationella kapten på plats (10 dagar) 

Datum Plats  

20-22 april 

 

25-27 maj 

 

16-19 juli 

Köpenhamn 

 

Hofors 

 

Luleå 

Copenhagen spring regatta 

 

Tolvenregattan 

 

Sprint SM 

 

Övrig tid för planering/sammanställning av 

resultat/administrativt/uttagningar/mail/kallelser/efterarbete etc. 

Utöver ovan i snitt ca 4h/ tävling/uppdrag/läger/efterarbete (inklusive de tävlingar som 

bevakades på distans) samt 2h/ månad på kortredovisning. Totalt ca 52h 

 

Totalt antal dagar lagd på juniorlandslaget säsong 2018: 43,5 dagar 

Deltagare i landslagsverksamhet, EJ breddläger inkluderat  

 

 



Sid 27 

 

Aktiv Klubb 

Thea Sander 

Rebecka Gustafsson Lönnroth 

Malin Andersson 

Paula Sackbrook 

Jonna Illovaara 

Vendela Kühne 

Ebba Thor 

Vera Rockström 

Elsa Ohrås 

 

Erik Åsgrim 

Otto Andersson 

Karl Brodén 

Eric Ekeberg 

Dennis Kernen 

William Berg 

Vilgot Westberg 

Isac Remmerfors 

Magnus Lindén 

Malmö 

Nyköping 

Nyköping 

Jönköping 

Bengtsfors 

Fagervik 

Bengtsfors 

Vaxholm 

Malmö 

 

Brunnsviken 

Halmstad 

Nyköping 

Bråviken 

Nyköping 

Nyköping 

Lidköping 

Ängelholm 

Nyköping 

 

 

Ledare  

Michaela Jonsson Lindblad 

Elina Lineruth 

Ilona Jonsson 

Linda Härefelt  

 

 

 

 

  

 

Nedskrivet av Michaela Jonsson Lindblad 
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Maratonlandslaget 
 

 

Ansvarig kapten: Danny Hallmén 

 

Mål och måluppfyllnad 

 

Mål 2018 

Laget bygger upp en långsiktig satsning och startar K2-satsningar i både herr och dam för att 

redan till 2018 kunna konkurrera även i K2. Under mästerskapen och världscupen slåss den 

svenska truppen om topp 15-placeringar i K1 och topp 10-placeringar i K2. Herrarna tar steg i 

världsrankingen och slåss om topp 10. 

 

 Under våren testades olika konstellationer i K2 under vårläger där herrarna var 

samlade gemensamt. Ur det kom den besättning med Joakim Lindberg och Emil 

Svensson ut, som blev 5:a på EM och 12:a på VM. På damsidan lyckades vi inte samla 

våra aktiva tillräckligt och med en aktiv som fick avbryta säsongen pga. graviditet 

ansågs nivån för låg för en satsning. 

 Resultaten varierade under säsongen, men var framför allt i framkant i Short Track 

med en 4:e, 8:e och 10:e plats på världscupen. På EM tog vi två 9:e platser i K1 

senior och säsongens topp var 5:e platsen på EM i K2 Herr. I stort är resultatmålen 

uppnådda, men med lite för många DNF för att vara helt nöjda. 

 I världsrankingen tar fler svenska kanotistister höga placeringar – Emma Andersson 

rankades 11:a, Joakim Lindberg 9:a och Emil Svensson 23:a i världen. 

 Extra roligt var juniorernas framgångar under EM med en 6:e respektive 10:e plats i 

K2 Dam respektive Herr. 

 

Processmål 2018 

- Som ledning ska vi tillse rättvisa och adekvata uttagningstävlingar.  

- Som ledning ska vi vara informativa och försöka skapa trygghet gentemot våra aktiva.  

- Som ledning ska vi arrangera bra, förberedande träningsläger inför EM.  

- Som ledning ska vi arrangera ett träningsläger före och efter tävlingssäsongen, med 

målsättning att skapa gemenskap, gruppdynamik och inspiration för 2018 och 2019 års 

trupp.  

- Som ledning ska vi arbeta för att inspirera svensk kanot att börja och fortsätta med maraton.  

- Som ledning ska vi vara mer involverade i utvecklingen av svensk kanotmaraton.  

- Som aktiva, öka förståelsen för de fysiska kraven för maraton och utifrån det förädla sin 

träning. 

 

 Ledningen har arbetat med samtliga processmål. 
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Genomförda aktiviteter  
 

Läger 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva Transportsätt 

18-21/6 Borensberg - EM-läger 1 8 Bil 
24/9 - 
3/10 Marbella - Höstläger 1 7 Flyg 

    

Kommentar till aktiviteter: 

Läger hölls enligt plan, förutom det planerade VM-lägret som ströks utifrån budgeten.  Till 

hösten arrangerades ett delvis sponsrat träningsläger, utöver planerad verksamhet, med fokus 

på gruppsammanhållning och alternativ träning. Ett läger som ur både ledar- och 

aktivssynpunkt var mycket lyckat. 

 

 

Tävlingar 

 

Datum Plats Ledare Aktiva Transport Resultat 

21-23/4 Amsterdam - WCS 2 3 Minibuss K1S D – 5:a 

K1S H- 11:a 

K1S H- 20:e  

 

23-27/5 Viano do Castelo - WC 1 4 Flyg K1S H ST – 4:a 

K1S H ST – 8:a 

K1S D ST – 10:a 

K1S D ST – 16:e 

K1S D – 14:e 

K1S D – 18:e 

 

14-17/7 Metkovic - EM 1 8 Flyg K1S D – 9:a 

K1S H – 9:a 

K1U23 H – 14:e 

K1U23 H – 9:e 

K1J D – 11:a 

K1J D – 14:e 

K1J H – 14:e 

K1J H – 15:e 

K2S D – 7:a 

K2S H – 5:a 

K2J D – 6:a 

K2J H – 10:a 

 

11/8 Bengtsfors - WCS 1 8 Bil K1S D – 2:a 

K1S D – 3:a 

K1S D – 5:a 

K1S H – 1:a 

K1S H – 2:a 

K1S H – 3:a 

K1S H – 5:a 

K1S H – 6:a 
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24/8 Trollhättan – Nations 

Challenge 

1 8 Bil K1S D – 2:a 

K1S D – 3:a 

K1S D – 4:a 

K1S D – 5:a 

K1S H – 1:a 

K1S H – 5:a 

K1S H – 7:a 

K1S H – 8:a 

K1J D – 1:a 

K1J D – 2:a 

K1J H – 3:a 

K1J H – 4:a 

 

6-9/9 Vila de Prado - VM 1 6 Flyg K1U23 H – 17:e 

K1J D – 20:e 

K2S D – 11:e 

K2S H – 12:e 

 

Kommentar till tävlingar: 

Det har varit en mycket lyckad säsong med Världscupen, EM och DKM som succéer. VM 

blev ett misslyckande med både form och prestation 

 

 

Deltagare   

Aktiv Klubb 

Thea Sander Malmö Kanotklubb 

Rebecka Gustafsson Lönnroth Nyköpings Kanotklubb 

Anna Zagorska Bengtsfors BOIS 

Karl Brodén Nyköping Kanotklubb 

Emil Svensson Bråvikens Kanotklubb 

Emil Torstensson Bråvikens Kanotklubb 

Emma Andersson Huskvarna Kanotklubb 

Hanna Höij Stockholms Kajakklubb 

Isak Forsberg Västerås Kanotförening 

Joakim Lindberg Finspångs Kanotklubb 

Julia Seger Stockholms Paddlarklubb 

William Berg Nyköpings Kanotklubb 

Johanna Johansson Lödde Kanotklubb 

Paula Sackbrook Jönköpings Kanotklubb 

Vilgot Westberg Lidköpings Kanotförening 

Nils Toresson Västerås Kanotförening 

 

 

Ledare   

Danny Hallmén 

 

Nedskrivet av Danny Hallmén 
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Landslaget Sprint och Para Senior (Senior, U23 och U21) 
 

Ansvarig kapten: Per Erik Rönnestrand 

Team Manager: Anders Karlsson  

Coach: Peter Orban 

Förbundstränare: Åsa Eklund, Markus Oscarsson 

Fältanalytiker: Mikael Westlén 

Support Staff: Jörgen Westerlind, Pål Pålsson, Hans Rosdahl, Jörgen Sandberg, Anna Åberg, 

Anette Johansson, Thomas Lindberg, Juan Alonso och Tobias Elgh.  

 

Vision för Sprintlaget: 

Sverige strålar av självförtroende, goda prestationer & stark laganda. Mästerskapsmedaljer 

(EM, VM & OS) både på herr- & damsidan.  

Ha kapacitet att vara i topp 6 på samtliga K-distanser på EM, VM & OS. 

 

Prestationsmål 2018  
Att de aktiva förbättrar sin snittid på 200m, 500m, 1000m, 5000m jämfört med 2016 och 

2017. 

 

Resultatmål 2018  
Två mästerskapsmedaljer (U23 och Senior). 

A-final platser på 200m, 500m & 1000m på WC, EM alternativt VM. 

Utfall: 

5 mästerskapsmedaljer (Sprint 3 st, Para 2 st). 

A-final på allt utom K1 1000 m på VM. 

 

Tävlingsmål 

Utveckla mästerskapskompetens - d v s prestera som bäst på mästerskapen med fokus på 

tidpunkten runt VM, OS (gäller både ledare & aktiva). 

 

Träningsmål 

Kvalité och kontinuitet på träningen i vardagen. 

Utveckla besättningskompetensen - kunna sitta på alla positioner, köra olika sträckor, duktig 

på att växla mellan K1 och besättningsteknik. 

Att varje aktiv är huvudpersonen i sin egen satsning - d v s håller i rodret & tar fullt ansvar för 

sin satsning.   

Börja utveckla ett träningscenter i Sverige. 

 

Gruppmål 
Skapa ett lärande, öppet & optimalt utvecklings- & prestationsklimat. 

Lära av varandra och dela med sig av sin kunskap och erfarenhet. 
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Genomförda aktiviteter  
Läger/Samlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal aktiva Resurs 

8 jan-21 jan Skidläger Bruksvallarna 2 st 10 st  

15-28 feb Vårläger 1 Montebelo Portugal  4 st 15 st 1 st 

28feb-9 mars Vårläger 2 Montebelo Portugal 2 st 10 st  

26mars-13 apr Vårläger 3 Montebelo Portugal 4 st 13 st 2 st 

Mars/Maj Fysiologiska Tester Bosön 2 st 12 st 1 st 

2-8 juli VM Läger Senior/U23 Vaxholm 4 st 18 st 2 st 

21-24 maj WC läger Duisburg Tyskland 4 st 9 st 1 st 

3-5 aug NM läger U21 Rocksjön Jönköping 2 st 11 st  

19-21 okt Upptaktsläger Nyköping 5 st 21 st  

14 nov-9 dec Höstläger Port Charlotte Florida 2 st  4 st  

     

Lägerplanen bygger på resurser och behov av att vara förberedda för att prestera på 

internationella tävlingar. Upplägget för vårlägren byggde på flera och kortare läger. Dyrare 

transporter men effektivare läger. Lägren genomförs med en stram ledarbemanning som gör 

ett fantastiskt jobb men blir väldigt slitsamt för involverade ledare. 

 

Tävlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

17-20 

maj 

WC1 Szeged Ungern 4 st 15 st 1 st Martin Nathell/Henrik Strand 2a 

B-final K-2 1000m  

Anna Zagorska 3a B-final K1 

1000m 

Karin Johansson 5a A-final K1 

1000m 

Albert Friman/Theodor Orban 4a 

Semifinal K2 200 m 

Melina Andersson/Alva Johansen 

5a Semifinal K2 200m 

Helene Ripa 2a A-final K1 

KL3 200m 

Karin Johansson 3a C-final 

K1 500m 

Linnea Stensils 4a A-final 

K1 500m 

Moa Wikberg/Karin Johansson 7a 

B-final K2 500m 

David Johansson Semifinal 8a 

K1 200m 

Moa Wikberg 9a B-final K1 200m 

Linnea Stensils 2a A-final 

K1 200m 

Petter Menning 9a A-final 

K1 200m 

Moa Wikberg/Karin Johansson 6a 

A-final K2 200 m 
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Melina Andersson/Alva Johansen 

9a A-final K2 200 m 

Melina Andersson/Alva 

Johansen/Julia Lagerstam/Anna 

Zagorska 8a B-final K4 500m 

Martin Nathell 1a C-final 

K1 500m 

Anna Zagorska 7a K1 5000 m 

 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

25-27 

maj 

WC Duisburg 

Tyskland 

4 st 9 st 2 st Karin Johansson 2a A-final K1 

1000 m 

Martin Nathell/Albert Petersson 

7aA-final K2 1000 m 

Melina Andersson 5a C-final 

K1 500 m 

Albert Petersson 8a Semifinal K1 

1000 m 

Martin Nathell 2a B-final K1 

1000 m 

Linnea Stensils 1a A-final 

K1 500m 

Moa Wikberg/Karin Johansson 1a 

B-final K2 500 m 

Henrik Strand 8a Semifinal 

K1 500 m 

Melina Andersson 8a Semifinal 

K1 200 m 

David Johansson 7a Semifinal 

K1 200 m 

Linnea Stensils 2a A-final        

K1-200m 

Moa Wikberg/Karin Johansson 3a 

A-final K2 200 m 

Linnea Stensils 2a K1 5000 m 

Henrik Strand 8a K1 5000 m 

 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

8-10 

juni 

EM Belgrad Serbien 3 st 8 st 1 st Martin Nathell 5a B-final K1 

1000 m 

Karin Johansson 3a A-final K1 

1000 m 

Martin Nathell/Albert Petersson 

9a A-final K2 1000 m 

Henrik Strand 8a B-final 

K1 500m 

Linnea Stensils 6a A-final 

K1 500m 
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Moa Wikberg/Karin Johansson 9a 

A-final K2 500 m 

Petter Menning 6a B-final 

K1 200m 

Linnea Stensils 7a A-final 

K1 200m 

Linnea Stensils 4 a K1 5000 m 

Henrik Strand 13:e  

K1 5000 m 

Helene Ripa 1a K1 200 m KL 3 

 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

14-16 

juli 

EM Plovdiv 

Bulgarien 

3 st 8 st 1 st Martin Nathell 5a B-final K1 

1000 m 

Karin Johansson 3a A-final K1 

1000 m 

Martin Nathell/Albert Petersson 

9a A-final K2 1000 m 

Henrik Strand 8a B-final 

K1 500m 

Linnea Stensils 6a A-final 

K1 500m 

Moa Wikberg/Karin Johansson 9a 

A-final K2 500 m 

Petter Menning 6a B-final 

K1 200m 

Linnea Stensils 7a A-final 

K1 200m 

Linnea Stensils 4 a K1 5000 m 

Henrik Strand 13e K1 5000 m 

Helene Ripa 1a K1 200 m Kl 3  

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

26-29 

juli 

U23 VM Plovdiv 

Bulgarien 

2 st 11 st  Melina Andersson/Greta 

Helleblad 6a Semifinal K2 500 m 

Anna Zagorska 3a B-final K1 

1000 m 

Albert Friman/Anton Andersson 

6a B-final K1 1000m 

Martin Nathell 1 A-final K1 

1000m 

Melina Andersson 4a B-final 

K1 200 m 

Theodor Orban 5a C-final 

K1 200m 

Melina Andersson 7a Semifinal 

K1 500 m 

Alva Johansen/Julia Lagerstam 4a 

Semifinal K2 500 m 
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Albert Friman/Hugo 

Olofsson/Theodor Orban/Edvin 

Gulle 8a B-final K4 500 m 

Melina Andersson/Greta 

Helleblad/Alva Johansen/Julia 

Lagerstam 6a Semifinal K4 500 m 

Martin Nathell 7a A-final 

K1 500m 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

11-12 

aug 

NM U21 

Kristiansand Norge 

2 st 13 st 1 st Fredrik Karlsson 3a Final 

K1 200m 

Oskar Blad 6a Final K1 200 m 

Alva Johansen/Greta Helleblad 2a 

Final K2 200 m 

Alexandra Torudd/Hanna Falk 6a 

Final K2 200 m 

Hugo Olofsson/Fredrik Karlsson 

3a Final K2 2000 m 

Eric Pålsson/Oskar Blad 6a Final 

K2 200 m 

Alva Johansen 4a Final  

K1 200 m 

Greta Helleblad 5a Final K1 200m 

Eric Pålsson/Oskar 

Blad/Alexander Öström/Adam 

Wedebrand 4a Final K4 1000m  

Anna Zagorska 3a Final  

K1 1000 m 

Hanna Falk 6a Final  

K1 1000 m 

Hugo Olofsson/Anton Andersson 

3a Final K2 1000 m 

Eric Pålsson/Alexander Öström 5a 

K2 1000 m 

Alva Johansen/Anna Zagorska 2a 

Final K2 1000 m 

Rebecca Gustavsson 

Lönnroth/Moa Linden 5a Final 

K2 1000 m 

Eric Pålsson/Anton Andersson 4a 

K2 5000 m 

Hugo Olofsson/Alexander Öström 

9a K2 5000 m 

Fredrik Karlsson/Adam 

Wedebrand 10a K2 5000m 

Anna Zagorska 6a K1 5000 m 

Moa Linden 12a K1 5000m 

Fredrik Karlsson 4a Final 

K1 500m 
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Hugo Olofsson 6a Final K1 500 m 

Greta Helleblad/Alexandra 

Torudd/Hanna Falk/Alva 

Johansen 3a K4 500 m 

Fredrik Karlsson/Anton 

Andersson 4a Final K2 500 m 

Adam Wedebrand 6a Final 

K2 500 m 

Greta Helleblad/Anna Zagorska 

4a Final K2 500 m 

Alva Johansen/Alexandra Torudd 

5a Final K2 500 m 

Alva Johansen 5a K1 500m 

Alexandra Torudd 6a Final 

K1 500 m 

Anton Andersson/Hugo 

Olofsson/Fredrik Karlsson/Oskar 

Blad 3a K4 500 m 

Anton Andersson 4a Final K1 

1000 m 

Eric Pålsson 6a Final K1 1000 m 

Greta Helleblad/Anna 

Zagorska/Hanna Falk/Moa Linden 

4a K4 1000 m 

Anton Andersson 7a K1 5000m 

Alexander Öström 9a K1 5000m 

Adam Wedebrand 10a K1 5000 m 

Eric Pålsson 11a K1 5000 m 

Alva Johansen/Anna Zagorska 3a 

K2 5000 m 

 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

22-26 

aug 

Sen VM Montemor 

Portugal 

5 st 11 st 2 st Moa Wikberg/Melina Andersson 

4a Semifinal K2 200 m 

Theodor Orban/David Johansson 

5a Semifinal K2 200 m 

Helene Ripa 1a A-final K1 200 m 

KL 3 

Henrik Strand 8a Semifinal 

K1 500 m 

Martin Nathell/Albert Petersson 

2a B-final K2 1000m 

Julia Lagerstam 5a B-final K1 

1000 m 

Moa Wikberg/Melina Andersson 

7a Semifinal K2 500 m 

Martin Nathell 5a B-final K1 

1000 m 
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Linnea Stensils 6a A-final 

K1 500m 

Petter Menning 8a B-final 

K1 200m 

Linnea Stensils 3a A-final 

K1 200m 

Theodor Orban/David Johansson 

3a B-final K2 500 m 

Martin Nathell 14e K1 5000 m  

 

På totalen har det varit en bra säsong på tävlingarna trots att vi haft några skador som gjort att 

vi inte har kunnat gå för fullt. Vi fick fler medaljer än målsättningen och nådde målet med A-

finaler på alla distanser så när som på K1 1000 m på VM. Vi genomför tävlingarna med en 

stram ledarbemanning vilket ger en trygghet där alla vet vad man ska göra och alla gör ett 

kanonjobb, men den blir också sårbar om någon blir sjuk eller inte kan vara med när vi är ute 

på plats. 

 

Aktiva som tävlat för landslaget under säsongen   

Aktiva  Damer Klubb 

Linnea Stensils Vaxholms Kanotsällskap  

Karin Johansson Lidköpings Kanotförening 

Moa Wikberg Karlstad Paddlarklubb 

Melina Andersson Bråvikens Kanotklubb 

Alva Johansen Nyköpings Kanotklubb 

Julia Lagerstam Malmö Kanotklubb 

Anna Zagorska Bengtsfors Bois 

Greta Helleblad Jönköpings Kanotklubb 

Alexandra Torudd Halmstad Kanotklubb 

Hanna Falk Arvika Kanotklubb 

Moa Linden Nyköpings Kanotklubb 

Aktiva Herrar  

Petter Menning Vaxholms Kanotsällskap  

Martin Nathell Ängelholm Kanotklubb 

Albert Petersson Södertälje Kanotklubb 

Henrik Strand Luleå Kajakklubb 

David Johansson Brunnsvikens  Kanotklubb 

Theodor Orban Lödde Kanotklubb 

Albert Friman Brunnsvikens Kanotklubb 

Anton Andersson Nyköpings Kanotklubb 

Edvin Gulle Stockholms Paddlarklubb 

Hugo Olofsson Malmö Kanotklubb 

Fredrik Karlsson Jönköpings Kanotklubb 

Alexander Öström Skellefteå Kanotklubb 

Adam Wedebrand Lidköpings Kanotförening 

Eric Pålsson Lödde Kanotklubb 

Oskar Blad Lidköpings Kanotförening 
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Ledare som deltagit under säsongen 

Per-Erik Rönnestrand Förbundskapten 

Peter Orban Coach 

Åsa Eklund Förbundstränare 

Markus Oscarsson Förbundstränare  

Jürgen Snell Fysio 

Danny Hallmén Coach 

Anders Karlsson Team Manager 

Jörgen Westerlind Ledare/mediebevakare 

Marcus Andersson Coach NM 

Alexandra Nielsen Coach NM                       

 

 

Nedskrivet av Per-Erik Rönnestrand 
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Forspaddlingskommittén (berättelse för stöd och bredd) 
 

Ansvarig: Maria Lindgren 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Kommittén har genomfört större delen av sitt arbete genom telefonmöten. Fysiska möten har 

genomförts i samband med Norrlandsturen, ungdomslägret i Lissfors och Svenska 

Mästerskapen i Freestyle. Kommittén har kallat till möte varannan månad, mellan dessa har 

individuellt arbete utförts för att uppfylla målen som kommittén satt. 

 

Forspaddlingskommittén verkar främst som det centrala organ som promotar forspaddling i 

Sverige. Sprider nyheter om att ombyggnationer i forsar görs för att skapa träningsplatser och 

marknadsför forspaddlingsevent och framgångar i de olika forsdisciplinerna genom både 

kanalerna som Forspaddlingskommittén styr på Facebook, men även i lokala grupper för 

lokala forspaddlare på Facebook. 

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

1. Antal 

deltagare 

 

Göra personliga utskick 

 

Ha prispengar 

 

Skaffa sponsorer 

 

Utskick genom Facebook görs för 

Forspaddlingskommitténs events. 

Prispengar har ej genomförts. 

 

Bra sammarbete med Kajaktiv som sponsor. 

2. Antal 

tävlingar 

 

SM Freestyle 

 

 

 

 

SM Kajakcross 

SM i freestyle i Lissfors, 29/9, få deltagare 

på grund av väldigt sent på säsongen. 

Lyckad tävling i övrigt, 4 klasser 

representerade vilket är positivt. 

 

Kajakcross inställt pga. låg vattennivå. 

3. Läger 

 

Norrlandsturen 

 

 

 

Ungdomsläger i 

Lissfors 

 

 

 

Familjehelg 

 

 

Ungdomsläger i Åmsele 

Norrlandsturen bra väder och bra vattennivå. 

Runt 25 paddlare från Sverige och Finland 

på plats.  

 

Ungdomsläger större och bättre arrangerat 

på länge, ledare, föräldrar och deltagare 

supernöjda med lägret. 

 

Familjehelgen en uppskattad, återkommande 

tradition. 

 

Ungdomsläger i Åmsele inställt pga låg 

vattennivå. 

Samarrangerat Vårlek och Höstlek med  

Kanotklubben Ljusnan. 

Samarrangerat Åre Whitewater Festival och 

Forsfest 2018 med Årekanotisterna. 
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4. 

Teknikklini

ker och 

examinatio

ner i 

paddelpass 

Examination 

paddelpasset under 

Norrlandsturen 

 

 

Teknikkliniker 

Ingen examination av paddelpasset under 

Norrlandsturen på grund av bristande 

intresse för paddelpasset.  

 

Teknikkliniker i samband med SM i 

freestyle av Max Karlsson. 

 

Teknikkliniker i samband med 

midsommarfirande i Dala-Floda av Erik 

Rehn. 

5. Övrigt Forskonferens med 

slalom 

Ännu inte planerad, förväntas att hållas i 

november. 

 

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

4. Antal 

deltagare 

 

Göra personliga utskick 

 

 

Ha prispengar 

Skaffa sponsorer 

Facebook en bra plattform att synas på, skall 

fortsättas. 

 

Arbetet med sponsorer och prispengar 

fortgår. 

5. Antal 

tävlingar 

 

Minst en tävling om 

året och mindre 

officiella tävlingar för 

unga inom freestyle. 

Master of water inställt på grund av låg 

vattennivå, de tränings och tävlingsplatser 

som finns var inte säkra att träna eller tävla 

på under sommaren. 

 
 

Nedskrivet av: Robin Hammaräng 
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Parakanotkommittén (stöd och bredd) 

 

 

Ansvarig: Thomas Olsson (kommittéordförande) 

 

Beskrivning av kommitténs arbete: 

Kommittén har under 2018 bestått av Thomas Olsson, Eva Berglund-Lindbäck och Ilona 

Jonsson Lindblad. Under året har kommittén samarbetat med SKF Kansli kring en majoritet 

av de genomförda aktiviteterna.  

 

Elitverksamheten inom Parakanoten är nu helt integrerat med Sprintlandslaget, där har 

kommittén med glädje följt Helene Ripas framgångar med både EM- och VM-guld! 

 

En viss breddverksamhet har kommit igång i ett fåtal klubbar runtom i Sverige. Bland annat 

inom ramen för den satsning som SKF fått medel för från RF. Utifrån satsningen har tre 

klubbar (Brunnsviken, Finspång, Bråviken) fått ett mindre stöd för att genomföra prova-på-

dagar och viss kontinuerlig verksamhet. 

 

Kommittén var representerad under ”Aqua Blå” i Vänersborg, en aktivitetsdag med 

”vattenfokus”. Parakanotisten Filip Silvstrand Olsson genomförde bl.a. en uppskattad prova-

på-paddling med personer från olika organisationer. 

 

I oktober genomfördes World Para Canoe Conference på Bosön i Stockholm. Internationella 

Kanotförbundet var huvudarrangör i tätt samarbete med SKF, GIH och RF. Konferensen var 

mycket lyckad och lovordades från flera håll. Ett 70-tal deltagare från 17 olika länder deltog 

och delade med sig av sina erfarenheter från Parakanot. Ett antal personer från både klubb- 

och förbundsnivå i Sverige deltog och fick med sig både ny kunskap och inspiration för 

fortsatt arbete att utveckla Parakanoten såväl nationellt som internationellt. 

 

 

 

 

Nedskrivet av: Dag Johansson 
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Drakbåtskommittén (berättelse för stöd och bredd) 
 

 

Ansvarig: Birgitta Lagerholm 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Vi genomförde 4 st telefonmöten, samt två fysiska träffar som var i samband med Svenska 

Kanotförbundets tränarkonvent samt SM i drakbåt. Vi har gjort och kommer även 

fortsättningsvis att jobba i vår kommittégrupp på Facebook.  

 

Kommittén består av följande personer (från 2018-09-01): 

 

Adrian Celsi, Birgitta Lagerholm, Christoffer Carlsson, Jennie Kindh, Katarina Forsberg, 

Liselott Mooe, Nils Wikander Karls och Robin Magnusson.  

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

1. Antal 

deltagare i 

träning 

 

Söka fler personer 

som vill träna drakbåt, 

både från andra 

kanotgrenar men 

också från andra 

idrotter. Målgrupp för 

nyrekryteringar i 

huvudsak 16-24 år 

bland senior/U24 och 

40+ för masters. 

 

Nytt för i år är att Sverige via Malmö 

KK fått igång en verksamhet för Pink 

Ladies, bröstcanceröverlevare. De har 

genomfört fyra st träningsläger för 20-

40 personer vid respektive tillfälle, och 

även tävlat i Florens i juli med 26 

personer som placerade sig i toppskiktet 

bland hundratals lag. 

 

Tack vare Idrottslyftet och klubbarna 

Örnsberg, Gävle och Mälarpiraterna har 

drakbåtskommittén erbjudit de 

respektive klubbarna att prova på 

varandras grenar under ett läger i 

Sigtuna. 

2. Antal 

deltagande i 

tävlingar 

 

Arrangera SM i 

Nyköping 2019 med 

nya klubbar och 

aktiva.  

 

Erbjuda möjlighet för 

klubbar att samtävla 

på någon/några av de 

hundratals tävlingar 

som finns årligen i 

Europa. 

 

Erbjuda fler 

tävlingsmöjligheter på 

SM, exempelvis att 

arrangera herr- och 

damklass. 

Genomfört SM-tävlingar för femte året, 

med rekordmånga, tio lag där många 

nya aktiva och klubbar fick chansen att 

prova på. Denna gång körde vi på egen 

hand och inte ihop med sprint. Totalt 

cirka 140 personer. Med en final på 

både 200 meter och 500 meter som var 

hur spännande som helst. Tre klubbar 

deltog för första gången i SM 

(Södertälje, Sigtuna, Oxelösund), och 

för första gången hade en klubb 

(Örnsberg) tre lag! Kungälv gjorde 

comeback och var med för första 

gången sedan 2014. 
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3. Förbättrade 

tränings-

möjligheter 

Uppmuntra klubbar att 

söka pengar via 

Idrottslyftet. Örnsberg 

har under året lånat ut 

en av sina båtar till 

Kungälv. Malmö har 

köpt en ny BUK-båt, 

vilket även Örnsberg 

har gjort. Viktigt att 

det finns pengar att 

söka via Idrottslyftet 

då vi har fler klubbar 

som står i 

startgroparna. 

Ca 220 st drakbåtsaktiva i verksamheten 

under 2018, med regelbunden 

drakbåtsverksamhet i sex klubbar, med 

flera nya som tillkommit. Nu siktar vi 

högre 2019! 

 

Kungälv, Mälarpiraterna och 

Indalsälven har kommit igång med 

regelbunden drakbåtsträning på 

hemmaplan. Sedan tidigare tränar 

Malmö, Tibro och Örnsberg drakbåt.  

4. Förbättrade 

tävlings-

möjligheter 

Uppmuntra alla 

svenska klubbar med 

verksamhet att delta i 

drakbåts-VM för 

klubblag i Szeged den 

18-22 juli 2018. 

Realistiskt är att 3-5 

svenska klubbar deltar 

vilket skulle vara 

rekord.  

Pink Ladies har för första gången tävlat 

och gjorde det med framgång på den 

internationella tävlingen i Florens, som 

hålls vart fjärde år. Cirka 150 lag 

deltog! 

5. Tränar- och 

tävlings-

utbyte 

Samarbeta mellan 

Sveriges, Schweiz 

och Tysklands 

seniorlandslag under 

2018. 

Gemensam video- och filmanalys 

mellan det svenska och det tyska 

landslagets lagledning för reflektion 

och utveckling.  

 

Även svenska Pink Ladies har 

genomfört tränarutbyte med danska 

Pink Ladies.  

 

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

Fler klubbar aktiva i 

träning i Sverige 

Uppmuntra klubbar att söka via 

pengar till material via 

Idrottslyftet.  

Se ovan 

Fler klubbar aktiva i 

utländska tävlingar 

Uppmuntra klubbar att delta  Se ovan 

Fler möjligheter till 

nationella tävlingar 

Försöka samordna träning och 

tävling med andra grenar 

Se ovan 

 
 

Nedskrivet av: Christoffer Carlsson, breddsamordnare 

 

 

 

 



Sid 44 

 

Drakbåtslandslagen 
 

 

Ansvarig kapten: Christoffer Carlsson (U24 och senior), Ola Mårtensson (Master 40+ och 

50+) 

 

Genomförda aktiviteter  
Läger 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva 

20-21/1 Bosön 3 30 

7-8/4 Malmö KK 3 15 

14-15/4 Örnsbergs KS 3 25 

5-6/5 Vaxholms KS 3 22 

9-10/6 Örnsbergs KS 2 25 

16-17/6 Stockholms PK 3 22 

10-12/8 (alla) Nyköpings kanotstadion 3 60 

6-7/10 Bosön 4 30 

10-11/11 (40+) Örnsbergs KS 2 25 

1-2/12 Örnsbergs KS 4 20 

 

Kommentar, läger: 

Vi har genomfört läger enligt ovan. Vi startade med ett fysläger där vi gick igenom de 

testrutiner som vi använde under året. Vi körde en hel del konditionspass och provade en del 

nyheter. Vi inledde under sommaren 2016 ett helhetsarbete med teknik, som gett goda 

resultat. I övrigt har lägren mestadels varit för att samträna besättningarna i 10- och 

20mannabåtar.  

 

Träningsprogram för både läger och hemmaträning har skrivits av Susanne Gunnarsson under 

året. Hon har även tagit fram testbatteri med sex olika styrketester samt löptest som 

genomförts var sjätte vecka från september-augusti, samt infört träningsdagboksrutiner för 

samtliga i senior- och U24-landslagen.  

  

Tävlingar 

Datum Plats  Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Resultat 

23-26/8 Brandenburg an der 

Havel, Tyskland 

5 65 U24 

200m: EM-brons 

500m: EM-brons 

 

Senior mix 

200m: EM-guld 

500m: EM-brons 

2000m: EM-brons 

Senior herr 

200m: EM-brons 

 

Master 40+ dam 

200m: EM-guld 

500m: EM-guld 

2000m: EM-guld 
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Master 40+ herr 

200m: EM-brons 

2000m: EM-silver 

 

Master 50+ mix 

200m: EM-brons 

 

Kommentar, tävlingar: 

Sverige tog totalt 12 medaljer, varav 4 guld. 

 

De svenska seniorerna körde allra starkast på 200m där det blev EM-guld för mixedlaget och 

EM-brons för herrarna. Detta i tuffaste möjliga konkurrens. Seniorerna var under 2018 enbart 

specialiserade på 10mannabåtarna. Mixedlaget tog även brons på 500m och 2000m. 

 

U24-killarna tog två brons, på 200m och 500m. 

 

Det svenska master 40+-laget tog totalt fem medaljer. Damerna tog EM-guld i alla sina tre 

distanser, medan herrarna tog silver på 2000m och brons på 200m.  

 

Svenska master 50+ tog för första gången medalj på ett mästerskap. Medaljloppet kom på 

200m i mixedklassen. 

 

Landslagsaktiva senior/U24 

Aktiv Klubb 

Adrian Celsi Brunnsviken 

Alexander Johnsson Kungälv 

Anna Björk Årekanotisterna 

Birgitta Lagerholm Örnsberg 

Christoffer Carlsson Örnsberg 

David Öberg Kungälv 

Elin Thulin Örnsberg 

Emil Zeidlitz Örnsberg 

Erik Podda Kungälv 

Eva-Lisa Meldau Örnsberg 

Frida Johansson Kungälv 

Frida Thörn Örnsberg 

Filip Arvidsson Kungälv 

Hanna Begander Malmö 

Hanna Börjesson Kungälv 

Ivan Sundeman Örnsberg 

Jacob Nilsson Lödde 

Jennie Kindh Malmö 

Johanna Verwijst Örnsberg 

Katarina Forsberg Malmö 

Lucas Ahlin-Hamberg Stockholms PK 

Ludvig Ahlin-Hamberg Stockholms PK 

Nils Karls Örnsberg 

Oscar Schenström Lödde  

Pierre Zapater Örnsberg 
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Rebecka Bergsten Örnsberg 

Simon Forsgren Malmö 

Tindra Gramer Örnsberg 

Tobias Antonsson Uppsala PK 

 

 

 

Landslagsaktiva master 40+/50+ 

Aktiv Klubb 

Alexandra Widelund Örnsberg 

Andrés Sigurdsson Malmö 

Anna Lundblad Örnsberg 

Annelie Hamrin Indalsälven 

Annica Löf Tibro 

Annika Nilsson Lödde 

Anny Östlund Malmö 

Birgitta Eriksson Örnsberg 

Camilla Engberg Indalsälven 

Camilla Stigberg Kungälv 

Emilia Petree Örnsberg 

Gent Fredriksson Nyköping 

Johan Furestad Örnsberg 

Jonas Alexanderson Malmö 

Jonas Fager Oxelösund 

Kaili Reek Örnsberg 

Kim Aho Örnsberg 

Lena Norrman Örnsberg 

Lina Lindh Örnsberg 

Liselott Mooe Indalsälven 

Lucy Rådenholt Malmö 

Martin Tiberg Örnsberg 

Mathias Raine Örnsberg 

Michael Löfgren Örnsberg 

Ola Gramer Örnsberg 

Ola Kotsalainen Örnsberg 

Ola Mårtensson Lödde 

Sofia Johansson Örnsberg 

Suzanne Smith Malmö 

Thomas Lundblad Örnsberg 

Tomas Hökfelt Örnsberg 

Tomas Nyberg Malmö 

Valter Maringelli Malmö 

Vili Vunasau-Naivalu KK Eskimå 

Åke Malmberg Malmö 
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Kommentar till uttagningar: 

Uttagningarna till landslaget har varit grundade på tester, läger, teknik och samträning på 

uttagningsläger. 

 

Extra glädjande att så många av de nya från 2016-2017 i landslagstrupperna satsat vidare och 

numera börjat utgöra en mycket solid grund för landslaget. Alla genomförde fystester under 

vintern.  

  

Samträningen gav goda resultat. Laget var ett av de mest samtränade lagen Sverige haft och 

detta gav goda resultat i form av bra tider som hävdar sig med de främsta europeiska lagen på 

seniornivå. Ett urstarkt svenskt mästerskap med totalt 12 medaljer, varav 4 guld! 

  

 

Ledare under året   

 

Adrian Celsi, lagledare 

Christoffer Carlsson, förbundskapten senior/U24 

Ola Mårtensson, förbundskapten master 40+/50+ 

Susanne Gunnarsson, fystränare 

 

 

 

  

 

Nedskrivet av Christoffer Carlsson och Ola Mårtensson 
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Kanotseglingskommittén 

 
 

Kommittémedlemmar 
Kalle Jonasson, sammankallande, Göteborg 

Percy Westberg, Stockholm 

Rolf Mattsson, Göteborg 

 

Genomförda aktiviteter 
Tävlingsmässigt så anordnades och seglades DM-tävlingar och klubbmästerskap i Göteborg, 

Göteborgs Kanotförening stod som arrangör. 

 

Läger för kanotseglande ungdomar har genomförts av klubbarna under året. Dels Valölägret i 

Göteborgs skärgård och UBB: s äventyrsläger i Stockholms skärgård.  

 

I samband med några segelklubbars seglarskolor så har kanotsegling funnits med på 

programmet.  

 

Eskaderseglingar, en mer organiserad typ av segelturer, har genomförts under året, främst på 

västkusten. 

 

Det har inte varit något internationellt deltagande under 2018. 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

   Nedskrivet av Kalle Jonasson 
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Slalomkommittén bredd  
 

Ansvarig: Anders Danielsson 

 

Kommittén har inte funnits under 2018 efter att Robert Karlsson valt att lämna uppdraget som 

han skött bra i ett klimat som inte varit enkelt att hantera.  

Anders Danielsson har haft uppdraget, de konflikter som pågått inom slalom under lång tid 

påverkade arbetet negativt under året. 

 

Mål 1-2 år 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

1. Genomföra 

nationell 

tävlingscup. 

 

Säkerställ deltävlingar 

för Sverigecupen. 

4 genomförda deltävlingar i 

Sverigecupen. För mycket vatten tidig 

vår och för lite under sommaren 

komplicerade genomförandet av planen. 

2. Genomföra 

träningsläger 

för ungdomar. 

 

Säkerställ läger för 

ungdomar. 

Det planerade lägret i Åmsele ställdes in 

pga. av vattenbrist. 

 

Mål 3-4 år 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

3. Genomföra 

nationell 

tävlings-cup. 

 

Säkerställ deltävlingar 

för Sverigecupen. 

Det blev genomfört men på en lägre nivå 

än den som önskats. Arbete för 2019 

startade på ett bättre sätt under hösten.  

4. Genomföra 

träningsläger 

för ungdomar. 

 

Säkerställ läger för 

ungdomar 

En utveckling av konceptet har påbörjats 

i samverkan med ansvariga för 

Idrottslyftet.  

 
 

 

 

Nedskrivet av: Anders Danielsson 
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Kanotslalomlandslagen 

 

Ansvarig: Anders Danielsson 

Förbundskapten: Sixten Björklund 

 

Bakgrund och uppstart 
Efter några insatser som ledare under 2017 fick jag frågan om jag vill ta på mig rollen som 

Förbundskapten för kanotslalom. Efter ett moget övervägande och diskussion med flertalet 

personer tog jag på mig detta uppdrag. De flesta var mycket positiva men det fanns ett klart 

motstånd från vissa ledare och aktiva i Falu kanotklubb. De ansåg att besluten om detta ska 

tas av klubbarna och inte av Kanotförbundet.  Jag återkommer till detta nedan. 

  

Under vintern 2017/2018 arbetade jag också med stöd av ett antal personer inom kanotsverige 

fram nya versioner av kravprofil och en utvecklingstrappa för kanotslalom. Det var bland 

annat ett krav från Sveriges Olympiska kommitté (SOK) att dessa dokument skulle tas fram 

för att SOK överhuvudtaget skulle fundera på att stötta kanotslalom som idrott. Dessa 

dokument är också viktiga i den fortsatta dialogen med RF och möjlighet till framtida 

elitidrottsstöd. Men framför allt bör dessa dokument vara ett stöd för klubbar, ledare och 

tränare som arbetar med aktiva kanotister i alla utvecklingsstadier inom slalom. 

  

Uppdraget som Förbundskapten startade direkt på nyåret efter hemkomst från Tanzania och 

Kilimajaro. Förutom att börja planera för året med de ekonomiska ramar som fanns, så var det 

en hel del diskussioner med SOK för att få till årets plan för Isak Öhrström inom ramen för 

SOK:s Topp och Talang program. Inom ramen för programmet kontrakterades också en 

utländsk tränare till Isak. 

  

Landslagsplanen tog form och följande aktiviteter planerades för landsverksamheten 2018. 

 Två veckors skidläger erbjöds i januari till självkostnad tillsammans med sprint. 

 Uttagning för senior och U23-lagen på världsrankingtävlingar i Solkan Slovenien och 

Markkleeberg Tyskland i mars och april. De aktiva (eller deras klubbar) bekostar själva 

deltagande på uttagningstävlingar. 

 Uttagning för juniorerna hölls på SM och SC-tävling i Nyköping i maj. Det var 

meningen att det skulle ha varit en tredje uttagningstävling i Dala-Floda i april. Men den 

ställdes in på grund av för högt vattenflöde. 

 Vårträff med landslagstruppen med tester, träning med mera i Falun/Dala-Floda i 

anslutning till SM i mitten av maj. Vi bodde i Floda forsfarares klubbhus i Lissfors.  

 EM för seniorer i Prag Tjeckien. 

 VM för juniorer och U23 i Ivrea Italien. 

 EM för juniorer och U23 i Bratislava Slovakien. 

 Värdscupfinal i Seu d'Urgell Spanien. 

 En höstträff planerades också med reservation för att det inte fanns ekonomi för det. 

  

På grund av de begränsade medel som fanns för landslaget 2018 prioriterades de fyra 

inledande världscuptävlingarna bort från landslagsprogrammet. I samråd med SOK 

prioriterades även VM i Rio de Janeiro Brasilien bort eftersom vi kunde få ut mer för 

pengarna på tävlingarna i Europa. Det aktiva fick åka till dessa tävlingar på egen bekostnad. 

  

Landslagsverksamheten finns beskriven på: 

http://www.kanot.com/Grenar/Kanotslalom/Elit/Landslag/ 

http://www.kanot.com/Grenar/Kanotslalom/Elit/Landslag/
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Här finns såväl landslagsplanen som ett dokument som kort beskriver bakgrunden om 

landslagsverksamheten. Speciellt ska noteras att landslagsverksamheten i kanotslalom har 

saknat en central organisation under många år vilket har orsakat motsättningar och problem. 

  

Som en del av uppstartsarbetet engagerade jag också ett antal personer för att stötta mig och 

landslagen i kanotslalom i olika frågor. Det är frågor som ledarskap, ledning och styrning, 

massmediafrågor, sponsorfrågor samt träning och planering.  

  

Göran Hedström, som har arbetat med elitverksamheten under flera år och tidigare själv 

elitaktiv, ställde upp i landsorganisationen för att hjälpa till med anmälning, bokningar och 

andra viktiga uppgifter för landslaget, så kallad team manager. 

  

Landslagstruppen 
Följande aktiva togs ut i landslagstruppen 2018 efter uttagningstävlingarna. 

  

Seniorer 
Fredrik Wahlén, K1H 

Isak Öhrström, K1H 

Erik Holmer, K1H 

Monika Mitasikova, K1D 

U23 
Erik Holmer, K1H 

Max Karlsson, K1H 

  

Juniorer 
Moa Göransson, K1D 

Vidar Lindberg, K1H 

  

Extremslalom 
Fredrik Wahlén 

Max Karlsson 

  

Internationella resultat 
Resultaten under året har varit blandade. En av de stora positiva sakerna är att Erik Holmer 

från Nyköpings forspaddlare har tagit ett rejält kliv framåt i år när det gäller högsta nivå. Det 

som sticker ut mest är bronsmedaljen på U23-VM i Ivrea. Erik tog sig också till final på EM i 

Prag - första gången en svensk tagit sig till final i en internationell mästerskapstävling för 

seniorer. Erik tog sig också till final på U23-EM i Bratislava i augusti. Erik har vid flera 

tillfällen under året visat att han kan konkurrera med den yttersta världseliten när han kan få 

till sina åk utan misstag. 

  

Erik och Isak Öhrström är stadiga semifinalpaddlare och ska vara i semifinal på de större 

tävlingarna under normala förhållanden. Om de får till det ska det också kunna räcka till final, 

vilket Erik har visat under året. Även Fredrik Wahlén är en paddlare som har kapacitet att 

vara i semifinal, men han har inte lyckats få till det under året. Monika Mitasikova har inte 

heller hon tagit sig till semifinal på de större tävlingarna under året. 

I de yngre åldersklasserna är det framför allt Vidar Lindberg som sticker ut resultatmässigt. 

Han tog sig till semifinal på junior-EM. På junior-VM visade Vidar igen att han har kapacitet 

att ta sig till semifinal, men med några missar i banan så räckte det inte riktigt till den gången. 

Även Moa Göransson gjorde en helt ok debut i mästerskapssammanhang och placerade sig på 
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31:a plats i junior-EM. Max Karlsson i U23 lyckades inte få till det under året. Max är både 

explosiv och har en fin känsla för forsen och borde vara en given semifinalpaddlare i sin 

klass. På junior-VM missade han med minsta möjliga marginal att ta sig till semifinalen i 

slalom och att ta sig vidare i extremslalom. 

  

Läs mer om resultaten på de internationella tävlingarna för det svenska laget på 

elitkommitténs FB-sida: https://www.facebook.com/pg/Kanotslaloms-Elitkommitté-Svenska-

Kanotförbundet-1765772463656499 

  

Nedan en sammanställning av resultat i slalom och extremslalom. 

  

 
Förklaringar: Siffror avser placering, RR=Världsrankingtävling, EM=Europamästerskap, WC=Världscup, 

VM=Världsmästerskap 

Deltagande på uttagningstävlingar, WC1, WC2, WC2, WC4 samt VM var egenfinansierat av de aktiva och deras 

klubbar. 

  

Verksamhetens genomförande 
En tydlig signal under sonderingsarbetet inför kaptensjobbet var att inte ändra 

uttagningsreglerna. I princip gjordes därför inga ändringar i själva uttagningsreglerna. 

Däremot gjordes vissa förtydliganden och bland annat blev det tydligare att uttagningen består 

av dels en kvalificering, dels en uttagning baserat på inbördes resultat bland svenskarna på 

uttagningstävlingarna. Det tydliggjordes också vad som gäller på tävlingar där landslag inte 

deltar.  

  

Verksamheten genomfördes under året med de aktiviteter som hade planerats, förutom det 

tidiga skidlägret och höstens landslagsträff. Information om skidlägret kom ut för sent för att 

det skulle fungera med de aktivas planering och till höstens landslagsträff fanns det inga 

pengar. Formella kallelser sändes ut till aktuella aktiva inför varje aktivitet. 

 

 

 

Landslagsträffar 
Vårträff med landslagstruppen med tester, träning med mera hölls i maj i Falun/Dala-Floda 

där vi bodde i Floda forsfarares klubbhus i Lissfors. Tester utfördes på LIVI, Högskolan 

Tävling
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Erik HOLMER 32 28 12 34 52  -  - 3  - 10 22 38 46

Fredrik WAHLÉN 24 20 49  -  - 54  -  -  -  - 44 56 52

Isak ÖHRSTRÖM 16 33 31 20 23 37  -  -  -  - 24 55 47

Max KARLSSON 46 50  - 64 66 75  - 70  - 46  -  -  -

Moa GÖRANSSON  -  -  -  -  -  -  -  - 31  -  -  -  -

Monika MITASIKOVA 38 40 33 47 61 45  -  -  -  - 34 62 44

Vidar LINDBERG  -  -  -  -  -  - 55  - 28  -  -  -  -

Fredrik WAHLÉN - Extremslalom  -  -  -  - 19  -  -  -  - 7  - 12

Max KARLSSON - Extremslalom  -  - 13 11 9  - 16-delsf.  -  -  -  -  -

https://www.facebook.com/pg/Kanotslaloms-Elitkommitté-Svenska-Kanotförbundet-1765772463656499
https://www.facebook.com/pg/Kanotslaloms-Elitkommitté-Svenska-Kanotförbundet-1765772463656499
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Dalarnas Idrottslaboratorium, i Falun. Tyvärr kunde vi inte genomföra lagbygget som tänkt då 

två av de landslagsaktiva inte deltog på träffen.  

  

Tävlingar 
De tävlingar som planerats för landslagen framgår ovan. Dessa genomfördes också enligt plan 

förutom att laget på grund av rådande omständighet (se strul nedan) var uppdelade i två delar 

under världscuptävlingen i La Seu d'Urgell. Resultat och prestation framgår också av ovan. 

  

Tränare 
Det har hela tiden funnits en ambition att knyta en tränare till landslaget, men det har inte 

riktigt funnit medel till det i år. Isak Öhrström hade en tränare som bekostades av SOK som 

även Monika nyttjade under året som sin tränare. Från början fanns en förhoppning att Isaks 

utlänska tränare också skulle kunna stötta resten av landslaget på landslagsaktiviteter. Vi hade 

med sådana skrivningar i kontraktet med tränaren. Men det visade sig inte fungera och 

Kanotförbundet har sagt upp alla relationer med denna tränare med anledning av hur han har 

agerat under säsongen. Inom ramen för Kanotgymnasiets verksamhet i Nyköping bjöds en 

tränare från Slovakien in i två veckor under våren. Landslagen bjöds också in till detta. Den 

Slovakiske tränaren stöttade också till viss mån de aktiva på EM och den första 

världscuptävlingen som gick i Slovakien. Vidare stöttade Förbundet med en tränare under 

sista värdscuptävlingen. 

  

Sponsorer 
Det har funnits ett arbete under året med att knyta sponsorer till landslaget inom ramen för 

den sponsorgrupp som finns knuten till landslaget. Sponsorgruppens målsättning var från 

början att knyta någon eller några sponsorer till landslaget redan detta år, men också att vara 

öppen för att diskutera sponsorskap för kanot i stort. De motsättningar som förekommer inom 

kanotslalomsporten i Sverige, och som i vissa delar också inkräktat på sponsorgruppens 

arbete, har dock gjort att arbetet med sponsorer har gått på sparlåga. Att arbeta med sponsorer 

är ett svårt och tålmodigt arbete som kräver ett gott klimat för att vara lyckosamt. Sponsorer 

är normalt mycket känsliga mot att förknippas med bråk och motsättningar. 

  

Massmedia 
Till landslagsverksamheten finns också ett antal personer som lämnar stöd i massmediafrågor. 

Under året har ett drygt 20-tal pressmeddelanden sänts ut med anknytning till 

landslagsverksamheten. Vi har inget systematiskt arbete avseende uppföljning i massmedia, 

men vi har sett att landslaget och de internationella resultaten har blivit mer synliga i 

massmedia under året.  

  

Internet och sociala medier 
Den formella kanalen för information om kanot och kanotslalom är kanotförbundets 

webbplats - www.kanot.com. Där finns sidor för respektive disciplin. Under kanotslalom och 

elit finns allmän information om landslaget och planeringen för det. Löpande information om 

landslagets och deras framgångar på tävlingsbanorna har lagts ut på Facebook på sidan 

Kanotslaloms Elitkommitté - Svenska Kanotförbundet. Viss information om andra 

internationella tävlingar än de som landslaget deltar på har också lagts ut. 

  

Noteras ska att det finns en mängd olika platser på internet och i sociala medier där 

information om sporten och även landslagen i kanotslalom finns. Tyvärr så förekommer det 

också dessinformation på vissa platser som misskreditera landslagsverksamheten och de som 

arbetar med den.  Detta är till skada för sporten. 

http://www.kanot.com/
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Svenska olympiska kommittén 

SOK är en viktig sponsor och samarbetspartner till kanotidrotten. SOK:s sportchef för kanot 

besökte oss på EM-tävlingarna i Prag i början av säsongen. Under året har Isak Öhrström 

ingått i SOKs topp- och talangprogram. SOK startade under året upp ett nytt program 

benämnt talang 2022. Vi nominerade Erik Holmer och Max Karlsson till detta program, men 

tyvärr blev de inte antagna. Erik blev däremot, efter nominering och selektion, antagen till 

topp- och talangprogrammet i slutet av året. 

  

Strul 
Det går inte att låta bli att nämna de besvärligheter som har funnits inom seniorlandslaget 

under året. Som jag nämnde ovan så fanns det ett klart motstånd från vissa ledare och aktiva i 

Falu kanotklubb mot mig som Förbundskapten redan från början. Detta motstånd har förföljt 

mig och lanslagsverksamheten hela året. Det har varit både skriftligt och i handling. Det har 

även spillt av sig på andra aktiva i landslaget på ett mycket olämpligt sätt - ett sätt som såväl 

jag som Förbundskapten som Anders Danielsson som verksamhetsansvarig och styrelsen som 

övergripande ansvarig för verksamheten tagit starkt avstånd från.  

  

Strulet under året har varit både mentalt och tidsmässigt krävande. Jag har varit motarbetad, 

blivit mobbad och förtalad och det har tagit såväl tid som energi från det arbete som jag som 

kapten egentligen skulle vilja ägna mig åt. Redan i början av säsongen efter EM i Prag 

rapporterade jag in händelser som ledde till att en anmälan till disciplinkommittén. Det blev 

sedan en följetong under året med bland annat en hel del uppmärksamhet i massmedia. Det 

resulterade också i att landslaget på världscuptävlingen i Spanien som var sista 

landslagsaktiviteten bodde separerat uppdelade i två delar.  

  

Även om det finns väldigt mycket mer att säga om detta så lämnar jag detta här och blickar 

istället fram emot nästa år. Men årets händelser kommer att föranleda diverse förändringar 

och förtydliganden i regelverken kring landslagen. 

  

  

Sixten Björklund 

Förbundskapten kanotslalom 
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Kanotpolo U21  
 

 

Ansvarig kapten: Christoffer Segerstedt Stenlund  

 

Årets mål: Skapa gemenskap bland de U21 som tävlar i Sverige och börja förbereda dem inför 

seniornivå med läger och tävlingar liknande detta upplägg. 

 

 

Genomförda aktiviteter:  

 

Träningsläger:  
30/3-1/4 Oxelösund 

13 aktiva på plats. Största fokus låg på att få ihop gruppen då det inför denna säsong var 

många nya personer som deltog på lägret. På vattnet låg fokus på att gå igenom försvar, 

anfall, timing etc. för att ge gruppen samma grund att stå på inför resten av säsongen. 

 

14/9-16/9 Linköping 

8 aktiva på plats då vi tyvärr åkte på tre sjukdomar precis innan lägret startade. Under lägret 

genomfördes ett flertal träningspass med anfall som huvudfokus och för varje dag gjorde 

gruppen framsteg. Under dag två och tre fick vi även möjlighet att spela matcher mot lokala 

spelare vilket gav viktig erfarenhet och möjlighet att träna på anfallet i matchläge. 

 

 

Tävlingar: 

19/5-21/5 Essen  

8 aktiva uttagna till denna tävling. Som många gånger förr startade turneringen ringrostigt då 

det var länge sedan många hade spelat med varandra. Efter att spelat av oss ringrosten så 

genomförde vi turneringen med ett stabilt spel, där det också blev tydligt att anfallet är den del 

av spelet som har största utvecklingspotential i gruppen.  

 

 

Summering:  
Efter en sen start på säsongen så kom vi igång riktigt bra nere i Oxelösund och kunde bygga 

vidare på det under säsongen. Oxelösund som fick debutera som träningsplats i 

landslagssammanhang vilket skapade extra motivation för de lokala spelare som deltog men 

även för klubben i stort och förhoppningsvis kan de generera fler spelare i framtiden. Tyvärr 

så kunde vi inte av logistiska skäl genomföra lägret i Skellefteå som var planerat i juli. 

Turneringen i Järfälla  under november ställde vi in vår medverkan tidigt då det påverkade 

spelarnas klubbar negativt. Över säsongen har vi uppnått målet att skapa en större gemenskap 

bland U21orna, öka motivationen och förbereda dem för seniorspel. Förhoppningsvis kan vi 

erbjuda mer aktiviteter nästa år för att hinna komma längre i utvecklingen under en säsong. 

Extra roligt att vi detta år har haft 15 aktiva spelare med i U21, vilket är positivt inför 

framtiden. 
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Deltagare:  

Oskar Olsson Linköpings Kanotklubb  

Erik Olsson Linköpings Kanotklubb  

Arvid Göterdal Linköpings Kanotklubb  

Kalle Sköld Linköpings Kanotklubb  

Viktor Erlandsson Linköpings Kanotklubb 

Kristoffer Tondel Linköpings Kanotklubb 

Matilda Göterdal Linköpings Kanotklubb  

Filip Dahnelius Skellefteå Kanotklubb  

Elias Karlsson Skellefteå Kanotklubb  

Josef Lövgren Isbrytarna kanotpoloförening 

Isac Jonassen Oxelösunds Kanotklubb 

Tobias Kronhelm Oxelösunds Kanotklubb 

Niklas Kronhelm Oxelösunds Kanotklubb 

Henrik Törner Oxelösunds Kanotklubb 

David Lidström Järfälla Kanot och Roddklubb  

  

Ledare:  
Förbundskapten Christoffer Segerstedt Stenlund Skellefteå Kanotklubb  
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Kanotpolo Breddkommittén 

Ansvarig: Erik Malmborg  

Vision: Kanotpolo ska vara en naturlig del av många kanotklubbar. Kanotpolo kan användas 

som inkörsport för barn och ungdomar till andra kanotdiscipliner men man ska givetvis också 

kunna elitsatsa på kanotpolo. Kanotpolo kan också var en disciplin som glada motionärer och 

f.d. elitkanotister deltar i för motion och samhörighet.  

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete:  

Kanotpolokommittén har haft ansvar för kanotpolosveriges kontaktnät. När en förfrågan 

kommit till kommittén utses en ansvarig som kommittén sedan försöker stötta med det som 

behövs. Kommittén bestod 2018 av 8 personer, möten har skett via telefonkonferens. 

Mål 1-2 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under 

kommande år  

Utförda aktiviteter 2018 

1. Hjälpa tre nya klubbar 

igång med regelbundna 

poloträningar. 

Hjälpa de befintliga 

klubbarna att utveckla sin 

ungdomsverksamhet.  

Åka ut och träffa intresserade 

klubbar 

Kommittén ska hålla en 

kontinuerlig dialog 

(fadderverksamhet) med de 

klubbar som nyligen börjat 

träna Polo och som vill börja.  

Fadderverksamhet har skett 

mot följande klubbar: 

Oxelösund, Katrineholm, 

Södertälje, Sigtuna, Gävle, 

Umeå 

2. Öka antalet tävlande 

klubbar från 10st (2017) till 

minst 13 st. 

Uppmuntra klubbarna att 

anordna mindre turneringar och 

träningar där man specifikt 

bjuder in ”nya” klubbar. 

Följande 9 klubbar har deltagit 

vid något tävlingstillfälle under 

året. Luleå, Skellefteå, Järfälla, 

Köping, Oxelösund, Linköping, 

Kungälv, Södertälje, Umeå. 

3. Öka antalet tävlande 

damlag från 5 lag (2017) till 

6st.  

Stötta damerna genom att 

hjälpa till att ordna 

träningshelger. 

Fyra damlag har tävlat under 

året. 

Luleå, Skellefteå, Järfälla, 

Linköping.  

4. Genomföra Allsvenskan 

med ökat antal lag. (2017 

deltog 9 lag) 

 

Se till att Allsvenskan 

genomförs. Turneringar som 

ska ingå i 2018 år allsvenska 

ska utses.  

8 olika lag har deltagit i serien 

2018. Dock blev det för få 

anmälda till slutspelet så det 

ställdes in.  

5. 15 certifierade nivå 2 

domare (12st 2017) 

    

 

Erbjuda årliga domarkurser. 

Anordna träningar för våra 

domare. Väcka liv i 

domararbetet med Eugino 

Patrone som domaransvarig. 

Fler ocertifierade domare har 

haft möjlighet att döma när vi 

haft fler B turneringar. Detta 

lägger kunskapsgrunden för att 

senare klara en certifiering.  

Vi är nu 13 Nivå 2 domare eller 

högre då Eugino har klarat ICF 

certifieringen.  
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6. Skapa gemenskap för de 

aktiva ungdomarna i 

polosverige. 

Uppmuntra klubbar att 

genomföra breddläger för U21. 

Gävle/Uppsala har haft 

breddläger. 

Oxelösund/Linköping har hållit 

breddläger. 

7. Erbjuda breddaktiviteter.  Uppmuntra aktiva klubbar till 

breddaktiviteter, tex.  

Sverigelägret och mindre 

kanotpolosammankomster. 

Hjälpa till att sprida 

information om planerade 

aktiviteter.  

Tyvärr blev det inget 

Sverigeläger i år.  

 

Mål 3-4 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under 

kommande år  

Utförda aktiviteter 2018 

8. Ett utvecklat seriesystem 

med herr, dam och U-21 

klass.  

Se ovan. 

Bjuda in till herr U-21 klass 

och damdivision år 2018 

Ingen U21 klass på årets SM. 

Bara ett lag anmält.  

9. Tre årliga A-turneringar 

utöver SM och NM samt 10 

årliga B-turneringar.  

Stötta våra väletablerade 

klubbar att anordna DM och 

andra regionala tävlingar. 

7 B-turneringar, ingen A 

turnering och SM har hållits 

under året.  

10. Att ett SM anordnas varje 

år med klasserna Herr, Dam, 

U-21 Herr och U-21 Dam.  

Arbeta med bredden så att 

underlag finns för samtliga 

klasser.  

Se ovan aktiviteter 

 

Mål 5-8 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under 

kommande år  

Utförda aktiviteter 2018 

11. Enbart nivå-2 domare på 

sanktionerade turneringar.  

Minst en årlig steg 2 och steg 1 

utbildning för domare.  

Se ovan aktiviteter 

12. Fem A-turneringar och 10 

B-turneringar per år.  

Stötta våra väletablerade 

klubbar att anordna DM och 

andra regionala, nationella och 

internationella turneringar.  

Se ovan aktiviteter 

Övriga aktiviteter som kommittén ansvarat för:  

1.  Uppdatera hemsidan då informationsspridning till aktiva, klubbar och övriga intressenter 

sker via www.kanot.com och facebook-gruppen “Kanotpolo - Svenska Kanotförbundet”. 

2.  Korrekt och väl uppdaterad aktivitetskalender för kanotpolo.  

3.  Uppdatera maillistor för att säkerställa att informationen når alla.  

4.  Öka gemenskapen mellan kanotpoloklubbarna genom att uppmuntra till fler mötestillfällen 

och sociala aktiviteter i samband med turneringar.  

 Nedskrivet av: Breddkommittén 

http://www.kanot.com/
https://www.facebook.com/SKFkanotpolo/
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Kanotpolo Herrlandslaget  
 

Ansvariga kaptener: Eva Lindmark 

 

Årets mål: Topp 16 på VM 2018  

 

Genomförda aktiviteter: 

Träningsläger: 

2/2-4/2 Luleå 

10 aktiva på plats 4 polopaddelpass och 2 gym/testpass genomfördes (beep och paddel). 

 

27/3-3/4 Alcudia 

10 aktiva på plats, 12 paddelpass genomfördes. Många teoretiska diskussioner och utveckling 

för året genomfördes. 

 

29/4-1/5 Linköping 

10 aktiva på plats. Några spelare blev dock magsjuka (Stångån).  Bra med ett längre läger. 

 

13/6-15/6 Köpenhamn 

Bra läger med både matchspel mot dansk klubb och landslagspelare samt även träning. 

 

Tävlingar 

19/5-21/5 Essen 

 

23-24/6 Mechelen 

 

1/8-5/8 VM i Toronto, Kanada 

 

Resultat VM: 

Sverige – Holland 3-7  (Jesper Lindberg 1, Erik Malmborg 1, Johan Edberg 1) 

Sverige – Kanada 4-3  (Anton Höglund 2, Joel Nåbo 1, Erik Malmborg 1) 

Sverige – Tyskland 1-10  (Eugenio Patrone 1) 

Sverige - Singapore 10-3  (Anton Höglund 3, Erik Malmborg 3, Joel Nåbo 2, Johan Edberg 

1, Eugenio   Patrone 1) 

Sverige – Ryssland 1-3  (Erik Malmborg 1) 

Sverige - Brasilien 3-0  (Joel Nåbo 2, Johan Edberg 1) 

Sverige – Namibia 7-3  (Joel Nåbo 3, Erik Malmborg 2, Anton Höglund 1, Eugenio 

Patrone 1) 

Sverige – Japan 5-6  (Erik Malmborg 4, Joel Nåbo 1) 

Sverige – Portugal 3-4  (Erik Malmborg 2, Johan Edberg 1) 

Sverige – Kanada 5-4  (Joel Nåbo 2, Erik Malmborg 2, Johan Edberg 1) 

 

Summering: 

Herrarna klarade inte av sitt mål att hamna topp-16 på VM. Det blev en sjuttonde plats, precis 

utanför kvalet till VM 2020. Det var en tuff avslutning för laget där man hade chanser att 

klara målet. 
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Deltagare: 

Anton Höglund Linköpings Kanotklubb 

Erik Malmborg Linköpings Kanotklubb 

Joel Nåbo  Linköpings Kanotklubb 

Eugenio Patrone Linköpings Kanotklubb 

Johan Edberg Kungälvs kanotklubb 

Helmer Johansson  Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Jesper Lindberg Skellefteå Kanotklubb 

 

Träningspartners 

Mats Lindmark Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Arvid Götedahl Linköpings Kanotklubb 

Jerry Mansner  Finland 

 

Ledare: 

Förbundskapten Eva Lindmark Luleå Kanotpoloförening Isbrytarna 

      

 

    Nedskrivet av Eva Lindmark 
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Kanotpolo damlandslaget  
 

Ansvarig kapten: Mats Lindmark 

 

Årets mål: Topp 12 på VM 2018 och därmed direktkvalificerad till nästa VM. 

 

Genomförda aktiviteter: 

Träningsläger: 

20/1-22/1 Luleå 

9 aktiva på plats. Pass genomfördes, både på och utanför vattnet. Annelie Österberg från RF 

elitstöd var på plats för att prata gruppdynamik i samband med egna förutsättningar. 

 

12/3-19/3 Alcudia 

10 aktiva på plats, 10 paddelpass genomförda. Fokus låg på taktik och att nöta in spelsystem 

främst för anfall. Även här var Annelie Österberg från RF elitstöd på plats under en del av 

lägret och fortsatte arbetet med gruppdynamik. 

 

29/4-1/5 Linköping 

10 aktiva på plats. Laget genomförde 7 träningspass. Fokus var på anfallsspel. 

 

6/6-9/6 Köpenhamn 

Detta läger var direkt efter SM och trots slitna spelare (mentalt) var det ett bra läger med 4 

pass och träningsmatcher mot Danmarks damlandslag.  

  

 

Tävlingar 

19/5-21/5 Essen 

Detta var sista turneringen innan uttagning till VM. Fokus låg på att prestera ett starkt försvar 

och samtidigt utvärdera de olika anfallsvarianter vi tränat på.  

 

22-14/6 Mechelen 

Sista turneringen med laget innan VM. Fokus låg på att toppa VM-laget och en sista 

utvärdering av våra styrkor och svagheter för att välja rätt taktik inför VM 

 

1/8-5/8 VM i Toronto, Kanada 

Prestationsmässigt så gjorde damlaget ett bra VM. Det var egentligen endast i en match som 

laget spelade i underkant av sin förmåga. Tyvärr ledde just den förlusten till att vi inte gick 

vidare till övre slutspelsgruppen. Laget lyckades därefter med hjälp av 

gruppdynamikträningen, positivitet och pepp, vända besvikelsen efter gruppspelet till att 

prestera på topp och vinna resten av matcherna. Resultatmålet var att säkra en kvalplats till 

VM i Rom 2020 och det lyckades! 

 

Resultat VM: 

Sverige – Kanada 4-3 (Vilma Skagerstedt 2, Nadja Hedlund 1, Elina Lundgren 1) 

Sverige - Nya Zeeland 1-7 (Nadja Hedlund 1) 

Sverige – USA 2-5 (Nadja Hedlund 1, Elin Ogeman 1) 
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Sverige – Schweiz 2-4 (Vilma Skagerstedt 1, Nadja Hedlund 1) 

Sverige – Argentina 14-2 (Maria Johansson 5, Elin Ogeman 3, Elina Lundgren 2, Gabriella 

Öström 1, Vilma Skagerstedt 1, Nadja Hedlund 1, Emmelie Backne 1) 

Sverige - Japan 8-3 (Gabriella Öström 2, Nadja Hedlund 2, Vilma Skagerstedt 2, Maria 

Johansson 1, Elin Ogeman 1) 

Sverige – Kanada 6-2 (Maria Johansson 3, Nadja Hedlund 2, Vilma Skagerstedt 1) 

Sverige – Japan 4-1 (Elin Ogeman 2, Maria Johansson 1, Nadja Hedlund 1) 

Summering: 

Under säsongen har laget jobbat mycket med gruppdynamik, positivitet och pepp och detta 

har gett resultat. Vi har även jobbat mot målet att bli ett mer självtänkande lag där alla tar 

större eget ansvar för spel och taktik under matcherna och vi har tagit stora kliv i den 

riktningen. Tillsammans har detta lett till högre motivation bland atleterna och det lovar gott 

inför framtiden.  

 

Resultatmålet för säsongen var att kvala in till VM i Rom 2020 och det uppfylldes! 

 

Deltagare: 

Sanna Wahlén Järfälla Kanot och roddklubb 

Emmelie Backne Järfälla Kanot och roddklubb 

Elin Ogeman  Linköpings Kanotklubb 

Vilma Skagerstedt Linköpings Kanotklubb 

Kajsa Nohlås  Kungälvs kanotklubb 

Maria Johansson  Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Nadja Hedlund Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Gabriella Öström Skellefteå Kanotklubb 

Elina Lundgren Skellefteå Kanotklubb 

Malin Österman Skellefteå Kanotklubb 

 

Ledare: 

Förbundskapten Mats Lindmark Luleå Kanotpoloförening Isbrytarna 

Extra tränare  Caroline Beijersten Luleå Kanotpoloförening Isbrytarna 

Extra tränare     Björn Landerstedt Luleå Kanotpoloförening Isbrytarna 

 

 
    Nedskrivet av Mats Lindmark 
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Masterkommittén Slätvatten 
 

På Nelos träningsanläggningar i Portugal var cirka 15 masters under våren enskilt eller i 

mindre grupper. 

 

Under träningslägret på Flämslätt den 19-22 april med 28 deltagare hölls ett årsmöte/riksting 

för masters. En styrelse valdes med Ove Emanuelsson som ordförande och ledamöter Lasse 

Heintz, Peter Rona Ulf Eriksson och Camilla Johansson. Beslutades att fortsätta med Svenska 

Mastercupen SMCY för H/D 27-55 och SMCÄ för H/D60+. Klubbtävlingen fortsätter som 

tidigare. Prisutdelning för 2017 års cuper förrättades. 

  

NM i maraton kördes i Silkeborg Danmark Ulf Eriksson ende svenske deltagaren tog guld i 

H-65.  Lågt deltagarantal från övriga nordiska länder utom från Danmark. 

 

VM för masters sprint gick i mitten augusti i Portugal och där segrade Robert Hedberg/Urban 

Höglund i H-60 K-2 1000 m och Urban Höglund H-60 200 m. Robert Hedberg tog brons i K-

1 200 m H-55. 

 

VM i maraton kördes i Vila Verde Portugal. Kommittén samordnade kanottransporten till 

Portugal med Kanotförbundets släp. Det var 13 deltagare från Sverige och den hittills största 

medaljskörden med guld till Eva Berglund-Lindbäck i D-60 och till Ove Emanuelsson i H-75 

samt i K-2 med Erik Borchgrevink från Norge. Silver till Torbjörn Karldén i K-1 H-70, Tussi 

Lovén K-1 D-70 och Ewa Levén/Lasse Heintz i K-2 mix 65. Brons till Ulf Eriksson i K-1 H-

65, Ewa Levén K-1 D-65, Lasse Ekberg/Ulf Eriksson K-2 H-65 och Tussi Lovén/Iuri 

Solodinnekov Ryssland i Mix 65. I övrigt gjordes det bra prestationer så det ser bra ut för 

framtiden, 

 

Mastercupen SMCY vann Per Lindén Nyköpings KK och i SMCÄ segrade Ove Emanuelsson 

Tibro KK. Klubbtävlingen vann Brunnsvikens KK. Här kommer lite statistik från årets cuper, 

de två föregående åren inom parentes. Mastercuperna med åldersfaktorer har haft 10 (12,12) 

deltävlingar. SMCY har haft 52 (65, 63) deltagare och SMCÄ har haft 19 (26, 22) deltagare, 

totalt 71.  Antal damer 9 (12, 8). Antal målgångar var 126 (176, 222) och i klubbtävlingen 

deltog 30 (38, 28) föreningar. Vi har genomfört 14 Veteran/Masterscuper sedan 2005 och i år 

har vi det lägsta deltagarantalet sedan starten. I år blev tre tilltänkta tävlingar inställda och det 

påverkade resultatet något. Flest deltagare hade vi 2009 med 151 deltagare som gjorde 442 

målgångar.                                                   

  

Vi har en grupp på Facebook som heter Svenska Masterkanotister. Gunnar Castmo bevakar 

mastersfrågorna i Slätvattenkommittén Bredd. 

 

 

Masterkommittén 
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Surfskikommittén 
 

Ansvarig: Richard Holm 

 

Beskrivning av kommitténs arbete: 

Efter sommaren klev Richard Holm av sitt uppdrag i Surfskikommittén efter några års 

förtjänstfullt arbete där han under stora delar jobbat ensam, dock med värdefullt stöd från 

personer runtomkring. En ny kommitté tillsattes bestående av Emma Levemyr, Örjan Skatt, 

Camilla Persson och Jenny Larsson som började dra upp planerna för kommande år under 

hösten. 

 

2018 bjöd på flera uppskattade tävlingar runtom i Sverige där bra förhållanden med goda 

chanser till vågor finns. Årets SM arrangerades av Helsingborgskanotisterna som bjöd på ett 

mycket fint mästerskap. Mästerskapet avgjordes i samband med RF och SVT:s stora 

evenemang ”SM-veckan” där ett drygt 50-tal idrotter avgjorde sina SM-tävlingar under en 

vecka i Helsingborg och Landskrona. Starten gick i Höganäs och banan följde sen kusten ner 

mot målet 20 km senare i Helsingborg. Utöver tävlingarna arrangerades även prova-på-

paddling och ett ungdomsrace på stranden nedanför Helsingborgskanotisternas klubbhus, 

mycket uppskattat! 

 

Kommittén har fortsatt sitt arbete med säkerheten under tävlingar och samarbetet med 

”Webtracking” har fortsatt. Samtliga tävlingspaddlare använder nu systemet vilket ger en 

ökad trygghet vid tävling och även en möjlighet att följa loppen för publik på land. Systemet 

har utvecklats under året och fungerar nu bra. Appen ger även möjlighet för ökad säkerhet vid 

träning då närstående på land kan följa paddlaren ute till havs. 

 

Surfski-EM avgjordes på Spaniens västkust utanför Alicante där Sverige representerades av 

Emma Levemyr, Emma Andersson och Joakim Lindberg. Emma Levemyr presterade bäst då 

hon slutade 9:a, Emma Andersson paddlade in på en 13:e plats och Jocke Lindberg slutade 

som 18:e man i herrklassen. 

 

 

 

 

Nedskrivet av: Dag Johansson 
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Disciplinkommittén 

Under 2018 har vi varit tre medlemmar i DK, detta efter att Anders Thorn avgått. 

 

Vi har haft tre större och mer omfattande anmälningsärenden under året. Samtliga 

överklagades, två av dem till styrelsen och det tredje direkt till Riksidrottsnämnden (RIN) då 

styrelsen upplevde en potentiell jävsituation. De ärenden som överklagades till styrelsen 

överklagades sedan även till RIN. RIN beslutade att häva Styrelsens beslut p.g.a. formella 

brister och formfel. Gällande det tredje ärendet så beslutade RIN att inte ge prövningstillstånd, 

d.v.s. DK:s beslut stod kvar. 

 

Det har därutöver inkommit händelser till DK gällande mindre förseelser under året. DK har 

hanterat dessa genom samtal med berörda parter. DK har därmed under 2018 försökt att 

arbeta förebyggande för att undvika att dessa händelser ska blir ett ärende i framtiden. 

 

Därutöver har DK stöttat vid samtal mellan ledare och aktiv. 

 

DK har under året haft fyra fysiska möten, åtta telefonmöten samt ett stort antal övriga mail- 

och telefonkontakter för behandling av enskilda ärenden. 

 

2018 har varit ett intensivt år för DK med delvis en ny typ av ärenden som inneburit högre 

krav på stringens och formalia vid hantering av ärenden. Något som legat till grund för en 

utveckling av DK:s arbetssätt. 

 

 

 

 

 

 

Styrelsen för Disciplinkommittén 2018 

Helén Lindblad Jonsson, Susanne Carlsson och Karin Falk 

Genom Dag Johansson 
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Ungdomslandslaget Sprint 
 

 

Ansvarig kapten: Conny Edholm och Jennie Halvarsson  

 

Genomförda aktiviteter under säsongen 2018 

 

Läger/Samlingar 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva 

10-13/5 Breddläger Katrineholm 4 40 

2-5/8 NM-läger 2 20 

    

Kommentar till aktiviteter: 

Breddlägret i Katrineholm var med inriktning på besättning och det kom kanotister från hela 

landet. Målet med NM- lägret i Katrineholm var att ha roligt tillsammans, skapa en bra grupp, 

köra ihop besättningarna, träna riktigt hårt och förbereda raceplan m.m. inför NM. Det 

lyckades vi med riktigt bra och åkte med glädje därifrån. 

 

Tävlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Resultat 

11-12/8 NM Kristiansand, Norge 2 20 Totalt 6 brons 

 

Tjejerna 

Brons K2 200m 

Brons K2 500m 

Brons K4 500 m  

 

Killarna 

Brons K1 200m 

Brons K2 200m 

Brons K4 500m 

     

 

Kommentar till tävlingar: 

Vi samlades på torsdag innan NM i Jönköping för att åka tillsammans med hela NM-laget till 

Danmark, Kristiansand på fredag. NM gick bra, vi hade inte satt upp några ”medaljmål” utan 

mer ett ”känslomål” med hela laget. Känslomålet var att ha roligt, stödja varandra, paddla så 

bra som möjligt utifrån sin egen förmåga. Det tyckte vi att vi lyckades med och det var en 

väldigt rolig tävlingshelg med ett härligt ungdomslandslag! 
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Aktiva som tävlat för landslaget under säsongen   

 

NM LAGET 2018 
    Damer 
  

Herrar 
 Agnes Klahr Huskvarna  

 
Eric Hedin Karlstad 

Agnes Thor Bengtfors 
 

Gustav Fohlstedt Stockholms PK 

Elin Nyman Lödde 
 

Hugo Lagerstam Malmö 

Jasmine Einebrant Katrineholm 
 

Jesper Johansson Karlstad 

Julia Hansson Vaxholm 
 

Lukas Schollin-Borg Katrineholm 

Klara Råsten Lilja Vaxholm 
 

Nils Kullman Stockholms PK 

Luise Sackbrook Jönköping 
 

Oliver Malmsten Katrineholm 

Rebecca Friedman Brunnsviken 
 

Oskar Roos Fridhem 

Martina Wedebrand Lidköping 
 

Oskar Steen Bråviken 

Matilda Wöhrer Bengtfors 
 

William Erlandsson Stockholms PK 

 

 

Ledare som deltagit under säsongen   

Conny Edholm 

Jennie Halvarsson 

Linda Härefelt 

 

 

  

 

Jennie Halvarsson & Conny Edholm 
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Kanotgymnasiet 
  

Slätvatten och Slalom 

 

Ledare Henrik Nilsson, Mats Johansen, Danny Hallmén, Raimo Vähäsaari samt Ludwig 

Andersson och Miroslav Matejka.   

 

Elever 

Anton Andersson   Nyköping  Student VT 2018 

Adam Wedebrand  Lidköping  Student VT 2018 

Ludwig Palmcrantz  Nyköping  Student VT 2018 

Alexandra Rytten-Torudd  Halmstad  Student VT 2018 

Filip Andersson  Nynäshamn  Student VT 2018 

Villiam Olander  Lödde  Student VT 2018 

 

Birger Svedman  Nynäshamn 

Alva Johansen  Nyköping 

Moa Lindén   Nyköping 

 

Dennis Kernen  Nyköping 

Isak Granström  Ängelholm 

Isac Remmerfors  Ängelholm 

Ida Carlsson   Västervik 

Vendela Kühne  Fagervik 

Ebba Thoor   Bengtsfors 

 

Erik Andersson   Nyköping 

Magnus Lindén   Nyköping 

Karl Brodén    Nyköping 

William Berg   Nyköping 

Rebecka Gustafsson-Lönnroth  Nyköping 

Jonna Ilovaara  Bengsfors 

Albin Hallberg   Bengsfors 

 

Nya elever HT 2018 

 

Erik Backrud   Nyköping 

Maja Bodin   Örnsköldsvik 

Martina Wedebrand  Lidköping  

Daniel Djärf    Luleå 

Jesper Johansson   Karlstad 

Eric Hedin   Karlstad 

Gustav Braxiö  Katrineholm   

 

Boendet: Under året bodde 23 elever i huset på Ringvägen, utöver de som går på KG  bor 

före detta elever Alexander, Ania, Alexandra, Ludwig och Anton kvar. 

 

Gemensamma läger: Skidläger Orsa v-5 och Idre v-49. 

Läger sprint: Vårläger Alcudia, Mallorca v 12-14.  

Vi har även haft utbyte med Norska Kanotgymnasiet i Oslo under vecka 42.  



Sid 69 

 

KG-dag: 27/10 genomfördes med träning och föreläsning av Linnea Stensils 

 

Tävlingar sprint: (under skoltid) Copenhagen springregatta 29-30/4, Vårregattan Jönköping 

5-6/5, Norrviken runt 12/5, Vårregattan Nyköping 9-10/6, Short Track & Marathon-SM  24-

26/8, Höstregattan Jönköping 1-2/9 SUC-final Lidköping, 8-9/9, Olympic Hopes i Racice 13-

16/9. 

 

Intagningshelgen: Den ägde rum 3-4/3 i Nyköping och resulterade i 7 nyintagna kanotister 

(se föregående sida)  

 

Testverksamheten: Den löper som en röd tråd genom året och företas både på land, vatten 

och i laboratoriet på Bosön. Det görs ideligen fantastiska prestationer och många överträffar 

sig själva hela tiden.  

 

Rygg och Ledkliniken: De skadade och ledbrutna har även under detta år fått välbehövlig 

och god omvårdnad från personalen på Rygg och Led.  

Dock ses Folksamförsäkringen över. 

 

Teoriutbildningen: Specialidrottskurserna läses på 4 terminer, tränings och tävlingslära 1 

och idrottspecialisering 1 på börjas i årskurs 1. Tränings och tävlingslära 2 och 

Idrottspecialisering 2 påbörjas på vårterminen i årskurs 3.  

 

Möten: Tisdagsmöte, personalmöte varje vecka, RIG-möte ca en gång i månaden samt 

föräldramöte 6/10. 

 

Praoelever: Ett stort intresse att praoa hos oss har noterats då ca 12 elever under året valt att 

förlägga sin prao på kanotgymnasiet. 

 

Utbildning: Kostregistrering genomfördes av Emma Lindblom från RF. Annelie Östberg har 

pratat om gruppdynamik både med personal och elever. Dessutom individuella samtal på vårt 

träningsläger på Mallorca. Henrik och Danny åker på RIG-konferens. 

 

Utvärdering: Sedvanlig enkät från RF genomfördes. Vid läsårsslut gjordes en utvärdering av 

Dag Johansson SKF av det senaste året för att förbättra verksamheten inför det nya läsåret. 

 

Personal:   Mats Johansen 100 %, Henrik Nilsson 100 %, Danny Hallmén 85 %.  

                   Kortare projektanställningar mot kanotslalom. Ludwig Andersson och Miroslav 

Matejka och Raimo Vähäsaari 75 % (SKF).   

 

Resultat slätvatten: Alva, Anton, Ania uttagna i seniorlandslaget i sprint (världscuper, U-23 

VM), Dennis, Rebecka, Ebba i juniorlaget till VM i Bulgarien. Några B-finaler. Karl, William 

och Rebecka var uttagna till EM i Maraton och Rebecka även till VM. Fyra A-finaler på 

Olympic Hopes. Ytterligare flera till samtliga lag till NM, några guld cashades in av våra 

elever där. 

 

Således än en gång, en mycket bra säsong för våra elever! 

Personalen 
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Kraftcenter Stor Stockholm 
 

Styrelsen har bestått av följande personer och har haft ett möte; höstmötet. 

 

Ordförande: Richard Tegnér Brunnsviken 

Vice Ordf. Mats Adolfsson 

Kassör: Thomas Bengtsson Örnsberg KS 

Sekreterare: Eva Gulle SPK 

Ledamot: Johan Roos Fridhem 

 

Rapporten omfattar vad som har genomförts under 2018. 

Det övergripande målet har varit att bidra till verksamheten under parollen ”Drag i 

vardagen”. Verksamheten har följt den plan som fastställdes då kraftcenter startades vilken 

redovisades till klubbar och antalet aktiviteter liksom antalet aktiva som följts och stimulerats 

under säsongen har varit stor. Tränaren Conny Edholm har besökt alla klubbarna minst fem 

gånger och genomfört totalt 50 träningspass. Klubbesöken har varit uppskatta de av båda 

aktiva och tränare/ledare. Tränaren Conny har även skrivit träningsprogram varje vecka som 

mejlats ut samt läggs ut på facebook. På facebook är även Kraftcenter aktiv genom att 

uppmärksamma träningar, forskning, tävlingar och läger mm. 

 

Vårlägret i Polen med Stockholms Kanotförbund, där Conny och Linda Härefelt var 

tränaransvarig med ca 30 deltagare, blev mycket lyckat med bra träning, utbildning och 

socialt umgänge samt sammanhållande kamratskap. Klubbarna tycker att besöken har varit 

bra. De har fungerat som utbildning och motivationshöjare både för träningsgrupperna och för 

de individer som deltar på dessa. Conny har även varit med 4 tävlingar som stöd för klubbarna 

och deras aktiva.  

 

De övervägande positiva erfarenheterna pekar fortfarande på att satsningen med 

Kraftcenter är rätt, att verksamhetsplanen liksom genomförandet varit bra, samt att effekten 

för svensk kanot skulle kunna ökas avsevärt med en bättre ekonomi. Ökade anslag skulle 

innebära att Kraftcentrets tränare skulle kunna öka närvaron med de aktiva, förbättra kvalitén 

i verksamheten och därmed ännu bättre tillvarata den positiva trend som finns för kanot i 

Storstockholm i dag. 
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För Kraftcenter StorStockholm 

Aktivitet              Klubb        Antal Deltagare 

Träningsläger Polen 30/3-6/4 BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

30 

Öppet Besättningsläger, SKF 

Katrineholm 10-13 maj 

BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

8 

Vårregattan Jönköping BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

40 

Hofors 26-27/5 BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

30 

Nyköpingsregattan 9-10/6 BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

30 

SM 15-20/7 Luleå BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

30 

Besättningsregattan i Katrineholm 18-

19/8 

BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, NSS, Ägir 

20 

Höstregattan 2-3/9 BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

30 

Föreläsning på Polenlägret BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

30 

 

Klubbträning Antal gånger Antal Deltagare 

SPK 23 125 

Ägir 6 38 

Fridhem 11 22 

BKK 12 60 

Vaxholm 6 29 

 

Läger, föreläsning och tävlingar; 8 med 274 deltagare från Kraftcenter 

Totalt antal träningar 58 med 274 deltagare= 4,74 

 

 

  Nedskrivet av Conny Edholm 
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Alliansföreningen Paddla i Väst (PIV)   
 

 

Ansvarig: Ola Isaksson, Trollhätte KK 

 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Paddla i Väst är en alliansförening för kanotklubbarna i västra Sverige och har under 2018 

bedrivit verksamhet för att stödja och utveckla unga kanotisters utveckling i regionen. 

Under 2018 har styrelsen sammanträtt vid 11 tillfällen (vanligtvis via telefonmöten). Vi 

träffas och samarbetar även i samband med läger, tävlingar eller andra aktiviteter enligt 

nedan: 

 

Genomförda aktiviteter 2018: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

1. Läger 

 

Skidläger v 7 i 

Långberget 

KC-trän.läger Polen 

29/3-8/4  

Ungd-/besättnläger 

Lidköping 

 

Klubböverskridande 

miniläger 

 

Medverkan breddläger v 

44 Mullsjö (arr Huskv-

Jönköp) 

KC-läger/Test Göteborg 

okt 

 

Genomfördes som planerat, 43 st 

medv. 

Genomfördes som planerat, 10 st delt 

Genomfördes som planerat 28-30/4, 

ca 100 st medv. från PIV-klubbar mfl 

I Halmstad 20 okt ca 20 st delt från 

Hstd, Ä-holm, H-borg, Lödde, Ö-

ljunga. 

Många medverkande från PIV-klubbar 

 

Preliminärt flyttat till februari 2019 

2. Antal 

tävlingar 

 

Deltävl 1 Västgöta Cup 

Deltävl.2 Västgöta Cup 

Deltävl.3 Västgöta Cup 

final 

Besättn regatta 

Katrineholm 

Västsvenska DM 

Alliansloppet Trollhättan 

24 aug 

(arr. Trollhätte KK/PIV 

mfl 

Medverkan på I-nationell 

tävl 

I Lidköping 1 maj 

I Trollhättan 3 juli och i Halmstad 5 

juli 

I Bengtsfors 23 sept  

I Katrineholm 20 aug , ca 20 st från 

PIV 

I Bengtsfors 23 sept 

I Trollhättan 24 aug. Första SM:et i 

Shorttrack. 

Bagsvaerdreg. (ngr från PIV medverk) 

Ingen annan tävling passade in i år.  

3. Möten 

 

Telefonmöten 

Workshopmöte planering 

2018 

Årsmöte 

 

9 st telefonmöten genomförda 

I Kungälv 13 jan 2018 

I Göteborg 3 mars 2018 
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Mål 1-3 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

1. Träningsmil

jö för 

studerande i 

väst. 

 

 

 

 

2. Stärka 

ledarnas 

situation 

 

3. KC-läger, 

tävlingar, 

möten 

 

Bygga upp en träningsverk- 

samhet (typ Bosön) på G-

borgs universitet i samverkan 

med dem. Paddelmaskin 

inköpt 2016 för 

idrottslyftsmedel. Möjlighet 

för tester också. 

 

Ambition att stärka ledarnas 

roll, framförallt unga ledare i 

åldern 16-2X genom 

utbildning mm. 

 

Enligt samma upplägg som 

för 2017 

Projektet är under uppbyggnad. 

Paddelmaskinen används även i 

samverkan med ett 

studentarbete på Chalmers. 

 

 

 

Skett till viss del vid de läger 

som arrangerats 2018. 

 

 

Se aktiviteter under läger ovan. 

4. Tillgång till 

ambulerand

e tränare i 

regionen 

 

Önskemål för de klubbar som 

saknar kompetent tränare att 

kunna få tillgång till sådan vid 

träningsläger o.dyl.  

 

 
Mål 5-8 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

5. Antal 

deltagare 

 

  

6. Antal 

tävlingar 

 

  

 

 

Övriga genomförda aktiviteter för kommittén: 

Vid ett kreativt workshopmöte 13 jan i Kungälv där flertalet av PIV-klubbarna medverkade 

analyserades nuläget vad gäller åldersstruktur, behov mm på de aktiva samt fastställdes ett 

årshjul för PIV-verksamheten i form av läger, tävlingar mm. 

En hel del administrativt arbete har nedlagts på att arbeta vidare med att genomföra förslaget 

från 2016, sammanslagning av Västsvenska-, Västergötlands- och Hallands Kanotförbund till 

ett ”Västra Kanotförbund”.  

 

Efter ett arbetsmöte 25 november 2017 i Trollhättan har efter samverkan från flera klubb-

representanter, distriktsförbundsrepresentanter, PIV-representanter tagit fram förslag till 

stadgar, budget, verksamhetsplan, valberedning samt dagordning för ett årsmöte. 

Vid detta årsmöte som hölls i Näsets PK klubblokaler i Göteborg 3 mars 2018 godkändes och 

antogs dessa förslag och valdes en styrelse och härmed var Västra Kanotförbundet bildat. 
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Viss samverkan med PIV har skett under 2018. 

Idrottslyftsmedel har sökts med 3x10 Tkr (via Lidköpings KF) med inriktning att öka fokus 

på yngre som formellt ej är med i KC, att stöd för ”äldre” riktas till smalare grupper och 

universitetsstuderande och att vi uppmuntrar till mindre ”småläger” mellan närliggande 

klubbar samt att vi är mer intresserade/beroende av samverkan med centrala samlingar i u-, j 

och i viss mån s-lag. Stöd har beviljats med 30Tkr. 

Vad gäller Alliansloppet 24 aug i Trollhättan var detta första gången kanotsporten 

medverkade och även första gången man körde SM i Shorttrack som tävlingsform. 

Arrangemanget blev mycket lyckat och fin reklam för kanotsporten då även TV fanns på 

plats. Mycket arbete har nedlagts av framförallt Trollhätte KK samt god och proffsig hjälp 

från PIV samt annat erfaret kanotfolk mfl. 

Verksamhetsberättelsen skall godkännas och fastställas vid PIVs årsmöte 2 mars 2019. 

 

 

Styrelsen för Paddla i Väst (PIV) 
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Föreningen Kanot Syd 
 

 
Föreningen KanotSyds ledord: · Ambition 

· Attityd 

· Glädje 

Aktiviteter: 

 

Föreningens medlemsklubbar är: 

Eskimå, Helsingborgskanotisterna, Lödde, Malmö och Ängelholm. 

Under det gångna verksamhetsåret har vår verksamhet även påverkat Örkelljunga rodd och 

kanot att vilja gå med i vår förening till 2019. 

 

Föreningen KanotSyd är ett av de kraftcenter som förbundet satsar på. Vi jobbar främst för att 

stärka samarbetet i den södra regionen. Sammanhållningen och vänskapen mellan 

ungdomarna har utvecklat sig riktigt fint under det gånga verksamhetsåret. Vi har under året 

ytterligare förstärkt gemenskapen som bidrar till fortsatt god utveckling för de aktiva 

ungdomarna.  

 

Vi har under året fått stöd av Svenska kanotförbundet genom Idrottslyft. 

 

Material: Vi har några Kl -or och besättningskanoter som vi köpt in genom åren och 

finansierat av idrottslyftpengar, de är placerade i Helsingborg, Ängelholm och Karlskrona. 

 

Träningsverksamheten: 

Tränare, elitaktiva och fd elitaktiva med bra kunskaper inom träning för kanot och med stor 

Erfarenhet, nyttjas inom vår verksamhet. 

 

Planerade och genomförda läger 2018: 

·  11 februari, årsmöte, Malmö kanotklubb. 

·  Ängelholm i mars, men det blev inställt eftersom isen låg även i Rönne å denna kalla vår. 

·  Karlskrona i april med Jacob Holst och Fredrik Tärnhuvud som ledare. Aktivitet då vara att 

 Jacob höll i en inspirationsföreläsning på lördagskvällen. Vissa pass filmades och de aktiva 

fick sedan titta på dem och ut och paddla igen med de nya tipsen de fått. 

·  Lödde i september, Joakim Nielsen och Alexandra Nielsen som ledare med både 

distanspass och intervaller. Bowling som kvällsaktivitet. Avslutade söndagen med en 

spontan korvätartävling. 

·  Lödde i oktober, Tränare Fredrik Tärnhuvud och Jacob Nilsson. Kvällsaktivitet var 

fisketävling som jag tror uppskattades mycket. Lägret var också en prova-på-helg för två 

 ungdomar (från Ängelholm och Örkelljunga). 

·  Mullsjölägret, på höstlovet, sponsrades av Kanot Syd. Vi lämnade de aktiva i snöoväder 

som sedan övergick i regn blandat med sol. Kalla dagar. De hade två bra paddelpass/dag, 

samt ett träningspass till som var löpträning i backe med stavar, yoga, simning och 

teknikpass inomhus. Bra mat och bra ledare. 

·  Malmö i november, testshelg. Coopers test, Golden 4 och paddelmaskin. Magnus 

 Ljungberg och Fredrik Tärnhuvud ledare. Aktivitet på lördagskvällen blev Laser Dome 

som blev mycket uppskattat! 
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Övrigt: 

11 aktiva har medverkat på årets verksamheter. 

 

Hemsida 

KanotSyds hemsida: http://kanotsyd.se. 

Styrelsen och de aktiva har skrivit om lägerverksamheten under året. 

 

Summering: 

KanotSyd har under sitt nionde år genomfört helg- och veckoläger enligt ovan med ungdomar 

från medlemsföreningarna. Man har träffats för träning, tester och sociala aktiviteter. 

Vi ser fram emot en bra tränarstab och en fortsatt utveckling av vår verksamhet under 

kommande år. 

 

 

Ett tack till våra tränare och aktiva för detta år och vi ser fram emot ett Gott Nytt Kanot År 

2019. 

Löddeköpinge 2019-01-03. 

 

 

 

 Nedskrivet av: Fredrik Karlsson 
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SUP-kommittén (Stående Paddling) 
 

 

Ansvarig: Peter Johansson & Patrick Boyum 

 

Beskrivning av genomförd verksamhet: 

Landslagets 2018 

Under våren genomfördes ett träningsläger gemensamt för race-och surfpaddlare. Lägret 

genomfördes en helg i samband med en distanstävling på Ringkøbing Fjord. Uppslutningen 

var tyvärr inte den bästa jämfört med lägret året innan.  

 

EM på Sardinien lämnade mycket att önska resultatmässig även om vi ställde upp med fullt 

lag. Till lagets försvar skall sägas att loppen genomfördes i extrem värme. Dessutom 

genomfördes inte surftävlingarna på grund av för dåliga vågförhållande.  

 

Vid EM representerades Sverige av följande: 

 Johan Skärskog, Distans och Technical Race 

 Urban Åkeson, Distans och Technical Race 

 Maya Persson, Technical Race 

 Neith Åstradsson, Distans 

 Fredrik Roxvall, Surf 

 Patrick Boyum, Surf 

 Sofie Simonsson, Surf 

 

Prestationerna på VM i Kina lämnade tyvärr även de ganska mycket att önska. Det gick inte 

att få ihop ett komplett lag till mästerskapet och därmed tappade vi väldigt många värdefulla 

team-poäng.  

 

ISA har ett team-rankingsystem som bygger på lagets totalplacering vid fjolårets mästerskap.   

Sedan 2015 har vi stadigt tagit steg framåt vid varje VM och under VM i Danmark 2017 tog 

vi en hedervärd elfteplats före stora nationer som Spanien och England. Vi saknade då endast 

en kvinnlig pronepaddlare för att få ett fullt lag. 

  

I år ställde vi endast upp med fem atleter vid VM: 

 Jacob Westman, samtliga racediscipliner 

 Lucas Boyum, U18 herr 

 Sofie Simonsson, Surf dam 

 Linus Thuresson, Surf herr 

 Patrick Boyum, Surf herr  

  

Vi saknade en manlig racepaddlare till Distans och Technical, en racepaddlare till samtliga 

racediscipliner i damklassen, en  racepaddlare till Distans och Technical Race i damklassen, 

en U18 dam, en Surf dam samt en Prone herr och en Prone dam. 

 

Vi saknar i dagsläget ett tillskott underifrån med yngre seniorer som kan vävas in i det erfarna 

lag vi har. Många av dem som har varit en del av landslaget i ett par år har stagnerat och 

tappat gnistan, dessa skulle behöva stöd.  
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Vi har i Bosön och dess verksamhet ett superbt verktyg som kan nyttjas mer. Det arbete som 

pågår med att färdigställa en kravanalys behöver slutföras och kommuniceras till de aktiva 

snarast. I dagsläget finns här ett stort glapp och fokus behöver ligga på att nå ut med arbetets 

resultat. 

  

Att få upp intresset för att tävla på internationell mästerskapsnivå är ytterligare ett av 

kommitténs huvudmål för kommande år. För att nå dit behöver vi bygga bredd för att 

därigenom hitta atleter och sedan lyfta upp potentiella paddlare till en landslagsnivå. Unga 

paddlare och paddlare med en lovande utvecklingskurva måste värnas om så att de fortsätter 

sin träning och utveckling. Om dessa inte finner någon mening med att träna och engagera sig 

i sporten kommer de med största sannolikhet att sluta paddla på elitnivå, vilket vi sett ett 

exempel på tidigare. 

 

Det finns ett framtidshopp i de starka juniorer vi har. Lucas Boyum och Agnes Lindh har visat 

engagemang och glädje senaste året och har en positiv utvecklingskurva. Dessa atleter, 

tillsammans med övriga lovande juniorer, ska stöttas för att de ska fortsätta sin utveckling.  

  

Lika viktigt som stöd och support för träning och utveckling är det ekonomiska stödet. Vi 

måste se till att det finns ett ekonomiskt stöd som kan täcka upp hela eller åtminstone stora 

delar av kostnaden för att delta på ett mästerskap.  

 

I dagsläget är det i stort endast Förbundskaptenen som jobbar för att få ihop sponsorer och 

ekonomiskt stöd till laget. I år har en del av de pengar som kommittén får från förbundet 

nyttjats till att stötta landslaget men på sikt är det ingen rimlig singellösning. 

Eftersträvansvärt är att kunna jobba med landslaget under en tidsbestämd period på tre till fem 

år, med en särskild utvecklingsbudget täcker kostnader vid internationella mästerskap för att 

möjliggöra att skicka kompletta eller nära på kompletta lag. 

  

Vi lämnar 2018 med förhoppning om kreativa idéer och förslag om hur vi ska kunna utveckla 

vår fantastiska sport! 

 

 

 

 

Nedskrivet av: Patrick Boyum 
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Freestylelandslagen 

 

Ansvarig kapten: Magnus Karlsson 

 

Magnus har bett om att få justera inlämnat material så vi återkommer med denna text 

när den uppdaterats 

 
Nedskrivet av Magnus Karlsson 

 

 

 

 

 

 

 


